
ACTA PLE NUM. 12/94 
 
 
SESSIO ORDINARIA CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT PLE, EN PRIMERA 
CONVOCATORIA, EL DIA 22 DE DESEMBRE DE 1994. 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són  les vint hores del dia 
vint-i-dos de desembre de mil  nou-cents noranta-quatre, es reuneixen a la 
sala de sessions d'aquest Ajuntament,  prèvia  convocatòria  en  regla,  els  
membres integrants  de  l'Ajuntament  Ple  que  a  continuació   es relacionen,  
en  sessió ordinària i  primera  convocatòria, sota la Presidència del senyor 
Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 

ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Balmón Arévalo 
Sr.  Joaquín Guallar Cánovas 
 
 
Regidors 
 
Sr.  Ramón Blanco i Lorenzo 
Sr.  Antonio Bouso Varela 
Sra. Adelina Cobos Caballero 
Sr.  Jordi Cuesta i Grande 
Sr.  Juan Antonio García Díaz 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sr.  Ricardo Gil Nuñez 
Sr.  Ciriaco Hidalgo Salgado 
Sra. Judith Ibáñez Vives 



Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos 
Sr.  José Luis Morlanes Galindo 
Sr.  Carles Navales i Turmos 
Sra. Iolanda Piedra i Mañes 
Sr.  Frederic Prieto i Caballé 
Sr.  Antonio Recort i García 
Sr.  Amador Rosas Outes 
Sra. Ana Rosa Sevillano Palma 
Sr.  Josep Carles Vallejo Calderón 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
Excusen la seva absència 
 
Sr.  Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr.  Ignasi Riera i Gassiot 
 
 
 
 Per  l'Alcaldia-Presidència  es declara  oberta  la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren  a l'Ordre del dia i que són els següents: 
 
 

PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 1.-  Donar  compte i, si és el cas,  ratificar  els acords  de  la  
Comissió de Govern  que  a  continuació  es relacionen. 
 
 Per la Secretària de la Corporació, i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  acords  adoptats  per la Comissió 
de  Govern,  com  a conseqüència  de  la  seva urgència, en  les  sessions  que 
s'especifiquen, el text literal dels quals és el següent: 
 
 Sessió celebrada el dia 16 de novembre de 1994 
 



 PROPOSTA DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA  
 
 
 -  Subscriure  amb  el Consell  Comarcal  del  Baix Llobregat  un 
Conveni de col.laboració per a  la  "Campanya d'Estiu 94 - Aventura al Baix.  
 
 
 "Vist l'informe del Cap del Departament de  Cultura i  Coordinador  
de  Joventut  d'aquest  Ajuntament  amb  el vist-i-plau  del  Tinent d'Alcalde 
de  Cultura,  Esports  i Relacions  Ciutadanes,  i  vist  el  text  de  conveni   de 
col.laboració entre l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i el  Consell 
Comarcal del Baix Llobregat per a la  "Campanya d'Estiu 94 - Aventura al 
Baix"  
 
 Davant  la  necessitat de subscriure-nos  a  aquest conveni. 
 
 Es  proposa a la Comissió de Govern  l'adopció  del següent: 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Subscriure  amb el Consell  Comarcal  del  Baix  Llobregat  
un  Conveni  de  Col.laboració  per  a  la "Campanya d'Estiu 94 - Aventura al 
Baix". 
 
 Segon.- Abonar al Consell Comarcal del Baix Llobregat,  com a 
cofinançament de l'activitat, la  quantitat  de DUES-CENTES  MIL  (200.000,-)  
pessetes, amb  càrrec  a  la partida 62.454.48910 
 
 Tercer.-  Facultar al Tinent d'Alcalde de  Cultura, Esports i 
Relacions Ciutadanes d'aquest Ajuntament,  Vicenç Badenes i Teixidó, per a la 
signatura del present Conveni. 
 
 Quart.-  Donar  compte  del  present  acord  en  la propera sessió 
plenària  que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 Sessió celebrada el dia 30 de novembre de 1994 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 
 
 
 -  Aprovació dels coeficients de revisió  de  preus per  l'any  1994,  a 
compte  de  la  liquidació  definitiva corresponents  a  la contracta de prestació 



del  servei  de recollida  d'escombraries,  neteja  viària  i  clavegueram, 
adjudicada  a les empreses Compañia Catalana de  Servicios, S.A. i Fomento 
de Construcciones y Contratas, S.A. 
 
 
 "Vista  la petició formulada per l'Empresa   COMPAÑIA  CATALANA 
DE SERVICIOS, S.A., d'aprovació  dels  coeficients  de  revisió  de preus per 
l'exercici 1994 a  compte  de  la liquidació  definitiva,  corresponents a  la 
contracta  de prestació  dels servei de recollida d'escombraries,  neteja viària i 
claveguerem. 
 
 Vistos  així mateix els informes emesos pels   Serveis  Tècnics, la 
Secretaria i la   Intervenció   Municipal  en  relació  a  la proposta de revisió de 
preus   formulada  per l'Empresa. 
 
 Atès  que  l'adopció del present acord  és   competència  d'aquesta  
Comissió  de Govern, en  virtut  de  les  delegacions   acordades    per   aquest   
Ajuntament,    en  sessió   plenària celebrada  el  dia 30 de juliol de  1991, el  
Ponent  de  la Comissió  de  Règim  Interior i Governació,   proposa   a   la 
Comissió de  Govern  l'adopció  del següent 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Aprovar  els coeficients  de  revisió  de  preus per l'any 
1994, a compte de la liquidació  definitiva corresponents  a  la contracta de 
prestacio del  servei  de recollida d'escombraries,  neteja  viària i  clavegueram,  
adjudicada conjunta i solidàriament a les Empreses COMPAÑÍA CATALANA  
DE SERVICIOS, S.A. i FOMENTO DE CONSTRUCCIONES Y CONTRATAS,  
S.A.,  fixant  els  esmentats  coeficients   de  revisió  per  a cada u dels serveis,  
durant  el   període gener-desembre  de  1994,  en  1'36124  per  la   recollida   
d'escombraries domiciliàries, 1'42293 per la neteja  viària  i 1'41486 per la 
neteja de clavegueram. 
 
      Segon.-  Donar compte del present acord al Ple de   l'Ajuntament en 
la propera sessió que se celebri." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
         
 PROPOSTA DE L'AREA DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA  
 
 -  Restar  assabentats que  la  Comissió  Executiva Provincial  de 
l'Institut Nacional d'Ocupació celebrada  el dia  30  de  maig de 1994 va 



seleccionar   per  a  la  seva aprovació  i inclussió en els Plans d'Ocupació del  
present exercici el projecte "Programa de foment a l'autoocupació". 
 
 
 "Vist   l'escrit  remés  per  l'Institut   Nacional d'Ocupació del 
Ministeri de Treball i Seguretat Social  amb data 7 de novembre de 1994, la 
vista del projecte presentat per  aquesta  Entitat,  es  posa  en  coneixement  
d'aquest Ajuntament  l'acord  adoptat  per  la  Comissió   Executiva Provincial  
de l'esmentada Institució el dia 30 de maig  de 1994  pel qual es selecciona, 
per a la seva  aprovació,  el projecte municipal i les característiques d'aquest. 
 
 Atès   que   aquest  Ajuntament  vol   procedir   a l'execució  de 
l'esmentat projecte a través  dels  elements personals  i materials de l'Empresa 
Municipal  de  Promoció Econòmica de Cornellà, S.A. (PRECSA), el capital de 
la qual és íntegrament propietat d'aquesta Entitat. 
 
 Per  tot  això, el Regidor de l'Area  d'Economia  i Hisenda,  proposa  
a la Comissió de Govern  l'adopció  dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-   Restar  assabentats  que   la   Comissió Executiva  
Provincial  de  l'Institut  Nacional  d'Ocupació celebrada  el dia 30 de maig de 
1994, va seleccionar per  a la  seva aprovació i inclusió en els Plans  
d'Ocupació  del present exercici, el projecte municipal següent: 
 
 
PROJECTE       SUBVENCIO 
 
- Programa de foment a l'autoocupació      6.000.000.- 
 
 Segon.-  Realitzar l'esmentat projecte a través  de l'empresa  
PRECSA, qui quedarà subrograda, en virtut de  la present   encomanda   de  
gestió,  en  el   lloc   d'aquest Ajuntament,  en totes les obligacions d'aquesta  
Corporació derivades de l'Ordre Ministerial de 2 de març de 1994. 
 
 Tercer.-  Comunicar el present acord  a  l'Institut Nacional  
d'Ocupació, mitjançant certificació  acreditativa d'aquest, als efectes 
corresponents. 
 
 Quart.-  Que aquest Ajuntament no ha demanat a  cap altre  
Institució cap subvenció pel concepte  del  projecte  aprovat per l'Institut 
Nacional d'Ocupació. 
 
 Cinquè.- Elevar el present acord al Ple de  l'Ajuntament en la 



primera sessió que se celebri." 
 
 
 Tot  seguit  se  sotmet a  votació  l'acord,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 MOCIO DE L'ALCALDIA-PRESIDENCIA 
 
 -  Aprovació  de  la subscripció  d'un  Conveni  de col.laboració i el 
seu annex entre l'Ajuntament de Cornellà de Llobregat i la Fundació "La 
Caixa", per dotar a la  gent gran  del municipi de locals i mitjans que  facin  
possible dur a terme les seves activitats.   
 
 
 "Vist que l'article 11 de la Llei 26/1985 de 27  de desembre de 
Serveis Socials en el seu apartat d) indica que correspon  als  Ajuntaments 
coordinar els  serveis  socials municipals  amb els d'iniciativa privada del 
mateix  àmbit, d'acord  amb les normes de coordinació que dicti el  Govern de 
la Generalitat amb la finalitat d'assolir les previsions de  la  planificació 
general, i que aquesta funció  no  pot comportar menyscabament del principi 
d'actuació autònoma de les entitats privades. 
 
 Vist així mateix que la Llei 7/85 Reguladora de les Bases  de Règim 
Local a Catalunya regula, entre les  tècniques de participació ciutadana, que el 
deure de les  corporacions locals és afavorir el desenvolupament dels 
interessos generals o sectorials dels veïns. 
 
 Atès que l'Ajuntament de Cornellà i la Fundació "la Caixa"  
coincideixen en la seva voluntat de dotar  la  gent gran  del municipi, en 
especial  l'Associació de Gent  Gran de  Cornellà-Centre, d'uns locals i uns 
mitjans  que  facin possible dur a terme les seves activitats. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia-Presidència, proposa a la Comissió de 
Govern, l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Aprovar  la subscripció d'un  conveni  de col.laboració i el 
seu Annex entre l'Ajuntament de Cornellà de  Llobregat i la Fundació "la 
Caixa", per dotar  la  gent gran del municipi, especialment  l'Associació de 
Gent  Gran de  Cornellà-Centre  d'uns locals i uns mitjans  que  facin possible 
dur a terme les seves activitats, el text del qual s'acompanya com a annex al 
present acord. 
 



 Segon.-  Facultar  el Sr.  Alcalde,  José  Montilla Aguilera, per a la 
signatura de tots aquells documents  que siguin necessaris per a la 
formalització del present acord. 
 
 Tercer.- Donar compte del present acord a la propera sessió de Ple 
que se celebri als efectes previstos en el dispositiu  segon del punt 14 de 
l'Acord Plenari de  25  de setembre de 1991." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 Sessió celebrada el dia 14 de desembre de 1994 
 
 PROPOSTA DE L'AREA DE SERVEIS A LA PERSONA 
 
 -Subscriure  un conveni de col.laboració  amb  la Unió  de  
Consumidors de Catalunya-UCE, en  matèria  de  la defensa del consumidor i 
usuari a la nostra ciutat. 
 
 "Vist  que l'article 51 de la Constitució de 27  de desembre  de  1978 
asigna als poders  públics  garantir  la defensa  de  consumidors i  usuaris,  
protegint  mitjançant procediments  eficients la seguretat, la salut i els  
legítims  interessos  econòmics  dels  mateixos,  promovent  la informació i 
l'educació, i fomentant organitzacions. 
 
 Vist   que la Llei 7/85 Reguladora de les Bases  de  Règim  Local 
atorga a les corporacions locals dins el  marc  de  les  seves  competències  
territorials  atribucions   i competències  en  matèria  de  defensa  de  
consumidors   i usuaris. 
 
 Vist  també  que la Llei 26/1984 per a  la  Defensa  dels  
Consumidors  i Usuaris estableix que els  ens  locals hauran   de  recolzar  i  
fomentar  les   associacions   de consumidors  i  usuaris en la seva  qualitat  
de  subjectes  titulars   del   dret   de   representació,   consulta    i 
participació, establert en l'esmentada norma. 
 
 La Regidora Delegada de Sanitat i Serveis  Socials, atès  que  
l'adopció  del  present  acord  és   competència d'aquesta Comissió de Govern, 
en virtut de les  delegacions acordades  per aquest Ajuntament, en sessió 
plenària  celebrada el dia 30 de juliol de 1991, proposa a la Comissió de 
Govern l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 



 Primer.- Subscriure un Conveni de col.laboració amb la  Unió de 
Comsumidors de Catalunya-UCE, en matèria de  la defensa del consumidor i 
usuari a la nostra ciutat. 
 
 Segon.-  Aprovar la minuta del conveni  que  figura com a 
document annex al present acord. 
 
 Tercer.-  Facultar  el Sr. Alcalde,  José  Montilla Aguilera, per a la 
signatura de tots aquells documents  que siguin necessaris per a la 
formalització del present acord. 
 
 Quart.- Donar compte del present acord a la propera sessió  de Ple 
que se celebri, als efectes previstos en  el dispositiu  segon del punt 14 de 
l'acord plenari de  25  de setembre de 1991." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
 
  
 2.-   Donar compte i, si és el cas,  ratificar  els decrets  i 
resolucions de l'Alcaldia que a  continuació  es relacionen. 
 
 
 Per  la Secretària de la Corporació i a efectes  de  la  seva ratificació 
o el seu coneixement, es dóna  lectura dels  Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia,  com  a conseqüència  de  la seva urgència, el  text  literal  dels 
quals és el següent: 
 
 
 - Decret núm. 4.935/94 de data 22 de novembre  
 
 "Vista  la resolució del Departament  d'Ensenyament de la 
Generalitat de Catalunya de 20 d'octubre de 1994, per la qual es fa la 
convocatòria del procés electoral per a la renovació dels membres dels consells 
escolars dels  centres docents  públics  de nivell no universitari  de  
Catalunya, establint com a període per la seva realització, el comprès entre els 
dies 2 de novembre i 15 de desembre de 1994. 
 
      Atès  que en conformitat amb el que preveu  l'article 41.1.c)  de  la  Llei  
Orgànica 8/1985,  de  3  de  juliol, Reguladora  del  Dret a l'Educació, en  tots  
els  Consells Escolars    hi   haurà   d'haver   un    representant    de 
l'administració  municipal designat per  l'Ajuntament  d'on estigui radicat el 
centre, a instància del seu director. 



 
      Per  tot això l'Alcaldia, vistes les peticions  efectuades  per  la direcció dels 
centres  docents  públics  de nivell  no  universitari radicats en  aquest  
municipi  per realitzar  les sessions constitutives dels  Consells  Escolars,  així  
com la urgència de  fer  aquests  nomenaments, atesa la proximitat de la data, 
 

H E   R E S O L T 
 
       Primer.-  Designar  representants municipals  en  els consells 
escolars dels centres docents públics de nivell no universitari   d'aquest  
municipi  que  a  continuació   es relacionen, les persones que s'especifiquen: 
 
 
     Representants                 Centre Escolar 
 
Sr.  Juan Antonio García Díaz      CIP Dolors Almeda 
Sra. Cristina Gasull Martínez      EBM La Trepa 
Sr.  Ricardo Gil Núñez            CIP Abat Oliba 
Sr.  Jordi Cuesta Grande           CIP Anselm Clavé 
Sr.  Ricardo Gil Núñez             CIP L'Areny 
Sr.  Lorenzo Luna Rodríguez        CIP Pius XII 
Sra. Cristina Gasull Martínez      IB  Joan Miró 
Sra. Cristina Gasull Martínez      IFP Miquel Martí i Pol 
Sra. Judith Ibáñez Vives           CIP Fontsanta 
Sra. Cristina Gasull Martínez      EBM Linda Vista 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos         CIP Antoni Gaudí 
Sra. Carme Prat Bartés             CIP Mediterrània 
Sra. Judith Ibáñez Vives           CIP Mare de Déu Montserrat 
Sra. Cristina Gasull Martínez      IB  Francesc Macià 
Sra. Cristina Gasull Martínez      IPFP Esteve Terrades 
Sra. Cristina Gasull Martínez      EBM La Baldufa 
Sr.  Antonio Bouso Varela          CIP Alexandre Gali 
Sr.  Raimon Guilera Bayó           CIP Torre de la Miranda 
Sra. Cristina Gasull Martínez      CIP Sant Ildefons 
Sr.  Perfecto Madrid Olmos         CIP Jacint Verdaguer 
Sr.  Cristina Gasull Martínez      IES Verdaguer 
Sr.  LLorenç Luna Rodríguez        CIP Ignasi Iglesias 
Sr.  Raimon Guilera Bayó           CIP Sant Miquel 
Sr.  LLorenç Luna Rodríguez        CIP Torras i Bages 
Sra. Cristina Gasull Martínez      EEEM Can Mercader    
 
       Segon.- Comunicar la present resolució a la  direcció dels   centres   
docents  a  què   anteriorment   s'ha   fet  referència,  així com als consellers i  
persones  afectades   pel nomenament, per al seu coneixement i efectes. 
 



       Tercer.-  Elevar  la  present  resolució  al  Ple  de l'Ajuntament en la 
primera sessió que se celebri, a efectes de la seva ratificació." 
 
 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 5.179/94 de data 7 de desembre 
 
 "Vist  l'expedient  instruït  per  la  contractació directa  de 
l'Assistència Técnica per a l'elavoració  d'una campanya  de  promoció del 
comerç de la ciutat  durant  les festes nadalenques. 
 
 Vistos  els  informes  que  figuren  a  l'expedient emesos pel Cap del 
Departament d'Activitats, Cap de Premsa, Cap del Departament de 
Contractació-Patrimoni,  Interventor Municipal així com del Ponent de l'Area 
d'Economia i Hisenda. 
 
 Atesa   la  urgència  en  procedir  a   l'esmentada contractació,  per  
quan segons resulta  de  l'informe  del Gavinet de Premsa i Comunicació els 
treballs han de  començar el proper 1 de desembre. 
 
 En  ús  de les atribucions  conferides  a  aquesta Alcaldia  de  
conformitat  als  articles  21  de  la   Llei Reguladora  de  les Bases del Régim 
Local i 51 de  la  Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Procedir  a la  contractació  directa  de l'assistència  
tècnica per l'elaboració d'una  campanya  de promoció del comerç a la ciutat 
durant les festes  nadalenques. 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives  
particulars de l'esmentat contracte,  que  són les següentes: 
 
 
 1.-  DEFINICIO DE L'OBJECTE DEL CONTRACTE I DE  LES SEVES 
CARACTERISTIQUES: Contractació directa de l'assistència tècnica per 
l'elaboració d'una campanya de promoció del comerç de la ciutat durant les 
festes nadalenques. 
 
 2.- TERMINI D'EXECUCIO I POSSIBILITAT DE PRORROGA: La 
duració de la campanya objecte de contracte serà de  l'1 de desembre de 1994 



al 5 de gener de 1995. 
 
 3.- TERMINI DE GARANTIA: no procedeix. 
 
 4.-  CONDICIONS QUE HA DE  COMPLIR  L'ADJUDICATARI: 
solvència tècnica. 
 
 5.-  PRESSUPOST MAXIM: El pressupost que haurà  de servir de 
base a la contractació té com a màxim un límit de 10.845.295.- ptes. La 
despesa que comporta la  contractació haurà  de  distribuir-se al llarg de 
l'exercici de  1994  i fins el 31 de desembre d'aquest mateix exercici. 
 
 6.- FORMA DE PAGAMENT DEL PREU: 50 % de l'import a la firma 
del contracte i el 50 % restant prèvia presentació de  les  factures 
corresponents una  vegada  finalitzat  el treball. 
 
 7.- PARTIDA PRESSUPOSTARIA AMB CARREC A LA QUAL  ES 
CONSIGNA LA DESPESA:  Existeix crèdit fins al màxim  assenyalat amb 
càrrec a la partida 73 622 489 24 del  pressupost general de 1994 
 
 8.-   TERMINI   DE   PRESENTACIO   D'OFERTES:   no procedeix. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Condicions Tècniques. 
 
 Quart.- Adjudicar l'assistència tècnica per  l'elavoració d'una 
campanya de promoció del comerç de la  ciutat durant   les festes nadalenques 
a FACTOR  GRAFIC,  SOCIETAT ANONIMA LABORAL per un pressupost de 
10.845.295.- Ptes. 
 
 Cinquè.-  Fixar la fiança definitiva que  haurà  de satisfer  el  
contractista,  de  conformitat  al  Plec   de Condicions,  en la quantitat de 
433.812.- ptes i que  haurà d'ingressar en la Tresoreria Municipal, en el 
termini de 10 dies  a  comptar del següent a la recepció  de  la  present 
notificació  transcorreguts  els quals sense  que  ho  hagi efectuat,  restarà de 
ple dret sense efecte  l'adjudicació, de conformitat amb allò que preveu l'article 
463 del Reglament de Contractació de les Corporacions Locals. 
 
 Sisè.- Donar compte d'aquesta Resolució a la primera  sessió 
plenària que se celebri per a la seva  ratificació." 
 
 
 Després  d'una detallada explicació  del  contingut del  decret  feta 
pel el President-Delegat de  la  Comissió Informativa de l'Area de Planificació, 
Economia i  Hisenda, senyor  Joaquín  Guallar  Cánovas, en la  qual  explica  
el contingut  de  la  campanya de promoció  del  comerç  a  la ciutat,  pren  la 



paraula el Portaveu  del  Grup  Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto i 
Caballé, per a realitzar dos observacions: 
 
 Per  una part, que encara que la campanya és més  o menys 
encertada i constitueix sense cap dubte una forma  de suport extern, també 
seria necessari un suport més substancial i durader, i per altra part fer arribar 
la seva  preocupació de què no es trobi una manera perquè durant la  nit 
s'apagui  la  il.luminació nadalenca per  raons  d'estalvi, contestant  sobre això 
el President-Delegat de la  Comissió Informativa  de  l'Area d'Urbanisme, 
Obres,  Manteniment  i Serveis,  senyor Antonio Martínez Flor, que el 
problema  és que  aquesta  il.luminació està  connectada  al  enllumenat 
públic,  ja  que l'altra opció de  posar  una  instal.lació independent tenia un 
cost massa elevat i difícil d'amortitzar.  No obstant l'anterior, el senyor  
Martínez  assenyala que  es pot tornar a estudiar i remetre al  portaveu  d'IC, 
l'estudi,  això sense perjudici de què cada any hi  ha  carrers nous que es 
guarneixen per desig dels comerciants, la qual cosa fa encara més difícil 
aquest projecte.   
    
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 - Decret núm. 5.217/94 de data 7 de desembre 
 
 "Vistos els Decrets de l'Alcaldia números  1999/91, de  19  de  juny  
i  3595/91,  de  25  de  novembre,  sobre nomenament i abast de delegacions 
general d'atribucions  en favor del Tinent d'Alcalde, senyor Vicenç Badenes  
Teixidó, a  l'Area  de  Cultura,  Esports  i  Relacions  Ciutadanes, comprenent 
els camps d'actuació següents: 
 
Cultura, Esports i Relacions Ciutadanes: 
 
 Gestió  i  direcció  dels  mitjans  de  difusió   de  caràcter  
municipal: Ràdio Cornellà, Butlletí  d'Informació Municipal. 
 
 Relació  amb els mitjans de comunicació i  direcció política del 
Departament de Premsa. 
 
 Relacions ciutadanes. 
 
 Descentralització i participació. 
 
 Esports. 
 



 Gestió  i  direcció dels Centres Cívics  i  de  les instal.lacions 
esportives. 
 
 Gestió   i   direcció  dels   equipaments   públics destinats  a  serveis  
culturals,  tals  com  Biblioteques, Escoles  d'Art i de Música, Sales 
d'exposicions, Casals  de Joves, etc. 
 
 Organització de cursos de català per adults. 
 
 Organització d'activitats culturals i lúdiques. 
 
 Gestió i administració dels béns adscrits a l'Area. 
 
 En  general, qualsevol altre activitat  relacionada amb  l'Area de 
competència d'aquesta Alcaldia, que no  hagi estat   objecte  de delegació 
general ni especial  a  favor d'altre Conseller. 
 
 
 Atès  que a causa d'un accident d'automòbil  sofert pel Regidor 
senyor Vicenç Badenes Teixidó, aquest es  troba en  situació  de 
convalescència i, en conseqüència  no  pot ocupar-se de la delegació abans 
esmentada, raó per la  qual és convenient deixar sense efecte temporalment  
l'atribució d'aquestes  delegacions,  i nomenar Regidor  delegat  a  un altre  
Tinent  d'Alcalde  que  estigui  en  condicions   de desenvolupar-la. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les  atribucions que 
legalment té conferides, 
 

H A   R E S O L T 
 
 Primer.- Deixar sense efecte temporalment, des d'el dia  d'avui, la 
delegació general d'atribucions en  matèria de  Cultura, Esports i Relacions 
Ciutadanes,  atribuïda  al Tinent  d'Alcalde,  senyor  Vicenç  Badenes  Teixidó,  
pels Decrets d'aquesta Alcaldia números 1999/91, de 19 de  juny, i 3595/91, 
de 25 de novembre. 
 
 Segon.-   Nomenar  Regidor  delegat  de  l'Area   de  Cultura, 
Esports i Relacions Ciutadanes, des de la  mateixa data,  al Tinent d'Alcalde, 
senyor Antonio Balmón  Arévalo,  amb  les  competències  esmentades en  la  
part  expositiva  d'aquest Decret. 
 
 Tercer.-  Notificar el present Decret  als  Tinents d'Alcalde  i als 
Departaments afectats per aquest, pel  seu coneixement i efectes. 
 
 Quart.-  Donar compte al Ple del present Decret  en  la primera 



sessió que se celebri, i publicar el seu text en el  Butlletí  Oficial  de la 
Província, i  en  el  Butlletí d'Informació  Municipal,  en  compliment  del  que  
disposa l'article  44.2 del Reglament d'Organització,  Funcionament  i  Règim 
Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per  Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 
 
 
   
 - Decret núm. 5.232/94 de data 7 de desembre 
 
 "Vista  l'acta del Tribunal que ha jutjat  el  concurs-oposició per 
proveir en propietat dues places d'Educador de Carrer, vacants a la Plantilla 
Orgànica de  personal laboral  d'aquest Ajuntament, incloses dintre  de  
l'Oferta Pública d'Ocupació d'enguany. 
 
 Vist    així   mateix   la   Resolució    d'aquesta Alcaldia-Presidència,  
núm. 2220/94 de data 25 de  maig  de 1994,  per  la  qual  s'aprovava  la  
convocatòria  per  la provissió de les esmentades places. 
 
 Atès  que del contingut de la convocatòria es  desprèn que el 
nombre de places convocades restaran  ampliades al nombre de vacants que 
s'hagin produït entre la mateixa i el procediment selectiu. 
 
 Atès  que  de  l'informe emés  pel  Departament  de Personal,  es  
desprèn que el nombre de  places  vacants  a l'inici de la celebració del 
concurs-oposició es de quatre, al haver-se produït dos vacants durant el 
període  assenyalat. 
 
 Atès  que  de  l'acta  del  Tribunal  Selectiu,  es desprèn  que el 
nombre de candidats aprovats en el  concurs oposició és de quatre. 
 
 Atès que els aspirants aprovats compleixen tots els requisits que 
s'estableixen, i han presentat la  documentació necessària per a la seva 
contractació. 
 
 Atès  el  que preveu la base sisena  de  les  Bases Generales  per 
l'ingrés indefinit del personal  en  aquesta Administració Local o en el seus 
Organismes Autònoms, sobre la superació d'un període de relació temporal de 
sis mesos. 
 
 Atès  que les candidates Dolores Romero  Jiménez  i Neus Juvilla 
Adillón, restan excloses de l'esmentat període de prova, al haver prestat 



serveis per un període  superior a l'indicat i la Cap del Departament Tècnic de 
Serveis  Socials ha emés un informe favorable al respecte, en  compliment  del  
que  preveu el precepte assenyalat  en  el  punt anterior. 
 
 Aquesta   Alcaldia-Presidència,  fent  ús  de   les atribucions  que  li 
confereix l'article 21 G  de  la  Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
 

H E   R E S O L T 
  
 Primer.- Establir en quatre  el nombre definitiu de places  vacants  
d'Educador  de Carrer,  a  proveir  com  a conseqüència  del  procés  selectiu  
convocat  referent   a l'Oferta  Pública d'Ocupació de 1994, de confomitat amb  
el que  preveia la base primera de la  convocatòria,  aprovada per Resolució 
d'aquesta Alcaldia núm. 2220/94 de data 25 de maig de 1994. 
 
 Segon.-    Autoritzar   la   suscripció   de    les contractacions 
indefinides amb les aspirants DOLORES ROMERO JIMENEZ  I NEUS JUVILLA 
ADILLON, que han superat el  procés selectiu assenyalat i que restan excloses 
de la  realizació del  període  de  prova de sis mesos, d'acord  amb  el  que 
preveu la base sisena de les Bases Generals per la  provissió de places en 
aquesta Administració Local. 
 
 Tercer.- Autoritzar la contractació interina de les aspirants  MARIA 
NIEVES TORMO BERNAT I NOEMI  AMAT  FERRES, que han superat el 
concurs-oposició convocat, per un període  de  sis  mesos, en compliment del 
que  preveu  la  base sisena de les Bases Generals, que hauran de ser  
proposades per  la  seva contractació indefinida amb  antelació  a  la 
finalització  de la relació contractual, si es produeix  un informe  favorable  per  
part del Cap  del  Departament,  o rescindida  la  relació en cas de no produir-
se  o  existir informe desfavorable al respecte, a l'empar del que  disposen les 
Bases Generals assenyalades i els apartats a i d de l'article  24 del Reglament 
del personal al Servei  de  les Entitats Locals. 
 
 Quart.- Concedir a les aspirants esmentades en  els punts  
anteriors un termini de trenta dies naturals  perquè prenguin  possessió dels 
respectius càrrecs de  conformitat amb el que disposa la Normativa vigent. 
 
 Cinquè.-  Donar compte del contingut de la  present resolució a la 
Comissió de Govern i al Ple Municipal en  la primera sessió que se celebri. 
 
 Sisè.- Publicar les esmentades contractacions en el Butlletí  Oficial 
de la Província i en el Diari Oficial  de la Generalitat." 
 
 
         Després  d'això  els reunits  manifesten  quedar-ne assabentats. 



 
 
         
 - Decret núm. 5.329/94 de data 13 de desembre 
 
 "Vista  la proposta formulada pel Cap del  Departament  de  Cultura 
i Coordinador de Joventut relativa  a  la contractació  del diseny, activitats,  
decoració  d'espais, coordinació i posada en escena de la "Nit de reis i 
arribada". 
 
 
 Atès  que de la mateixa es desprèn la  urgència  en procedir a 
l'esmentada contractació per quant els  treballs de preparació han de 
començar el proper dia 15 de desembre, malgrat  que  la realització de 
l'activitat en  si  mateixa tingui lloc els dies 1 a 6 de gener de 1995. 
 
 Atès  el  caràcter bianyal de la despesa  per  quan abarca els 
exercicis econòmics de 1994 i 1995. 
 
 En el dia d'avui i en ús de les atribucions que  em confereix l'article 
21.1.i de la Llei 7/1985 de 2  d'abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, 
 

H E   R E S O L T 
 
 Primer.-  Procedir  a la  contractació  directa  de l'assistència  
tècnica pel diseny, activitats  i  decoració d'espais,  coordinació,  posada en 
escena "Nit  de  Reis  i Arribada". 
 
 Segon.- Aprovar el Plec de Clàusules Econòmic-Administratives  
particulars de l'esmentat contracte,  que  són les següentes: 
 
 1.-  DEFINICIO DE L'OBJECTE DEL CONTRACTE I DE  LES SEVES 
CARACTERISTIQUES: Contractació directa de l'assistència  tècnica  pel 
diseny, activitats i  decoració  d'espais coordinació, posada en escena "Nit de 
Reis i Arribada". 
 
 2.- TERMINI D'EXECUCIO I POSSIBILITAT DE  PRORROGA: del 15 
de desembre de 1994 al 6 de gener de 1995. 
 
 3.- TERMINI DE GARANTIA: no procedeix. 
 
 4.-  CONDICIONS QUE HA DE  COMPLIR  L'ADJUDICATARI: 
solvència tècnica. 
 
 



 5.-  PRESSUPOST MAXIM: 3.100.000.-pessetes  de  les que  
100.000.-pessetes  són a càrrec de la partida  61  451 2260702, exercici 1994 
i 3.000.000.-pessetes a càrrec de la partida 61 451 2260702 exercici 1995. 
 
 6.-  FORMA  DE  PAGAMENT DEL  PREU:  mitjançant  la 
presentació de les corresponents factures. 
 
 7.- PARTIDA PRESSUPOSTARIA AMB CARREC A LA QUAL  ES 
CONSIGNA LA DESPESA: 61 451 2260702, exercicis 1994 i 1995. 
 
 8.- TERMINI DE PRESENTACIO D'OFERTES: 3 dies. 
 
 Tercer.- Aprovar el Plec de Condicions Tècniques. 
 
 Quart.-  Declarar  el  caràcter  plurianual  de  la  despesa  que  
comporta  la  contractació  i  autoritzar  la divisió de la mateixa en dos 
exercicis econòmics: 
 
- 100.000.-pessetes partida 61 451 2260702 any 1994. 
- 3.000.000.-pessetes partida 61 451 2260702 any 1995. 
 
 Cinquè.- Ratificar la present Resolució pel Ple  de la Corporació en 
la propera sessió que se celebri." 
 
 
 Tot  seguit  se sotmet a votació el  decret,  i  és ratificat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE REGIM INTERIOR I GOVERNACIO 

 
 3.-  Aprovació  de  la  proposta  de  Plantilla  de Personal  de 
l'Ajuntament i dels seus Organismes  Autònoms, per a l'exercici de 1995. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista   la  proposta  de  plantilla  de   personal d'aquesta  
Corporcaió i dels seus Organismes Autònoms,  per l'exercici  1.995, elaborades 
pel Departament de  Personal, així com el projecte de pressupostos per 
l'exercici 1.995, 
 



 Atès, el que es disposa en els articles 25 i 26 del Reglament  del 
Personal al Servei de les Entitats Locals  i l'article  126  del Reial Decret 
Legislatiu  781/86  de  18 d'abril, 
 
 Atès  que aquesta proposta recull  les  necessitats organitzatives i 
funcionals previstes per aquest exercici, 
 
 El  President de la Comissió Informativa  de  Règim Interior  i 
Governació proposa al Ple  Municipal  l'adopció del següent  
 

A C O R D 
 
 Unic.- Aprovar la Plantilla del Personal  d'aquesta Corporació  i dels 
seus Organismes Autònoms per  l'exercici 1.995 que forma part del present 
acord, de conformitat  amb el que es preveu en els articles 25 i 26 del 
Reglament  del Personal  al Servei de les Entitats Locals i l'article  126 del 
Reial Decret Legislatiu 781/86 de 18 d'abril." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 4.-  Aprovació  de  la  proposta  d'Organigrama  de 
funcionament de l'Ajuntament i dels Organismes Autònoms per l'exercici 
de 1995. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vista la proposta d'organigrama de funcionament de l'Ajuntament i 
dels seus Organismes Autònoms, per l'exercici 1995, que recull les necessitats 
actuals de l'organització  i  també les que existiran en el moment  de  posar  en 
funcionament la nova oficina de Gestió Centralitzada. 
 
 Atès  que aquest projecte d'organigrama  funcional, en  respecte al 
actualment vigent presenta com  a  novetats fonamentals  l'inclusió del 
personal funcionari  adscrit  a l'Institut Municipal de Promoció Urbanística de 
Cornellà, a l'Area  d'Urbanisme  i Serveis, com a  conseqüència  de  la 
desaparició de l'esmentat Organisme Autònom, i  l'assumpció per  part de la 



referida Area de gran part de  les  atribu 
cions i competències que desenvolupa l'I.M.P.U.C, la  creació  de  l'esmentada  
oficina de  Gestió  Centralitzada  en l'Area de Règim Interior i Governació, 
l'incorporació  dels llocs de treball de nova creació que consten en la proposta 
de  Plantilla de Personal, per l'exercici 1995, i  la  nova redistribució de llocs 
de treball com a conseqüència de  la posada en marxa de l'oficina abans 
assenyalada. 
 
 Atès que la voluntat d'aquesta Tinència  d'Alcaldia de  Règim 
Interior i Governació, és reflectir en  l'Organigrama  per l'exercici 1995 la 
configuració de les  necessitats  organitzatives  de la Institució tal  com  
hauran  de restar  un cop es posi en funcionament l'oficina de  Gestió 
Centralitzada. 
 
 El  President de la Comissió Informativa  de  Règim Interior  i 
Governació, proposa al Ple Municipal  l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Unic.-  Aprovar  l'Organigrama de  funcionament  de l'Ajuntament i 
dels seus Organismes Autònoms, per l'exercici  1995, que s'adjunta al present 
acord,  condicionant  la seva  aplicació pel que fa referència als llocs de  treball 
implicats en la redistribució d'efectius com a conseqüència de  la creació de 
l'Oficina de Gestió Centralitzada,  a  la seva posada en funcionament, i en 
conseqüència mantenir els llocs  de  treball afectats per l'esmentada mesura,  
en  la denominació, descripció i valoració fixada en l'aprovat per l'exercici 
1994." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 5.-  Aprovació  de  la  proposta  d'Oferta  Pública d'Ocupació de 
l'Ajuntament i dels seus Organismes  Autònoms per l'exercici de 1995. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist  l'informe emès pel Departament  de  Personal relatiu  a  les 



places vacants existents  en  la  Plantilla d'aquesta  Corporació i dels seus 
Organismes  Autònoms  per l'exercici 1995. 
 
 El  President de la Comissió Informativa  de  Règim Interior  i 
Governació, proposa al Ple Municipal  l'adopció del següent 
 

A C O R D 
 
 Unic.-   Aprovar   l'Oferta   d'Ocupació    Pública d'aquesta  
Corporació i dels seus Organismes  Autònoms  per l'any 1995 que tot seguit es 
detalla, de conformitat amb el que es disposa en l'article 128.1 del reial Decret 
781/1986 de  18 d'abril en concordança amb l'article 91 de  la  Llei 7/1985  
de 2 d'abril, l'article 18 de la Llei 30/1984 de  2 d'agost i en la forma prevista 
en el Reial Decret  352/1986 de 10 d'abril i en l'article 56 del reglament del  
Personal al Servei de les Entitats.  
 
 
AJUNTAMENT DE CORNELLA DE LLOBREGAT 
 
 
A) FUNCIONARIS DE CARRERA 
 
 Grup                                                                     Nombre 
Llei    Clasificació              Denominació                           de 
30/84                                                                   places 
 
       Escala Admón. General:   
 A    Sots-escala Tec. Superior  Tecnic d'Adm. General (*)      1 
 E     Sots-escala Subaltern      Subaltern d'Adm. General       1 
 
       Escala Admón. Especial:  
       Sots-escala Tècnica       
 B     Tècnic Mitg                Arquitecte Tècnic                1 
 C     Tècnic Auxiliar            Delineant                        1 
 
 
       Serveis Especials: 
 D     Guardia Urbana            Caporal (*)                      1    
 
(*) Promoció Interna. 
 
 
  El sistema de selecció per a totes les places  serà per  Concurs-
Oposició. 
 



 
B) PERSONAL DE REGIM LABORAL 
 
                                                                   Nombre 
Nivell de Titulació           Clasificació i denominació            de 
                                                               places 
 
Tècnic Superior                Professors de Música            9 
 
Tècnic Mig                     Assistent Social (*)             1 
 
F.P.II 2ón.grau o equivalent 
en Treball Social              Educador Social                   1 
 
Graduat Escolar o equivalent  Oficial 2a. Paleta (*)           1 
 
Certificat d'Escolaritat       Subaltern                        1 
o equivalent   
 
Certificat d'Escolaritat       Peó                              2 
o equivalent    
 
 
(*) Promoció Interna. 
 
 
 El sistema de selecció per a totes les places  serà  per  Concurs-
Oposició,  llevat  de les places  de  professor  de música, que serà pel sistema 
de Concurs. 
 
 
INSTITUT MUNICIPAL D'EDUCACIO 
 
PERSONAL EN REGIM LABORAL   
 
                                                                     Nombre 
Nivell de Titulació            Clasificació i denominació       de  
                                                                     places 
 
Tècnic Mig                     Mestre Educació Especial (*)      1 
   
Tècnic Mig                    Fisioterapeuta                     1 
 
F.P.II 2ón.grau o equivalent 
en Jardí d'Infància            Educador Infantil (*)             1 



 
F.P.II 2ón.grau o equivalent  
en Jardí d'Infància            Assistent Infantil                 2 
 
Certificat d'Estudis Primaris    Operaria de Neteja              1  
 
Certificat d'Estudis Primaris    Auxiliar de Neteja              2  
 
(*) Promoció Interna. 
 
 
 El sistema de selecció per a totes les places  serà  per  Concurs-
Oposició, llevat de les places d'Operaria de Neteja i d'Auxiliar de Neteja que 
seran pel sistema de Concurs." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 6.-  Autorizar la compatibilitat  sol.licitada  per l'empleada  
senyora  Neus Juvilla Adillón,  amb  una  altra activitat privada. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "El  President de la Comissió Informativa de  Règim Interior  i 
Governació proposa al Ple  Municipal  l'adopció del següent acord: 
 
 Vista la declaració d'activitats presentada en data 09/12/94  per  
l'empleada Sra. NEUS  JUVILLA  ADILLON,  que ocupa una plaça d'Educador 
de Carrer d'aquesta  Corporació,  mitjançant  la  qual sol.licita la 
compatibilitat  del  seu lloc  de  treball  en  aquest  Ajuntament  amb  una   
altra activitat  privada  per compte propia,  que  consisteix  en l'exercici de la 
seva professió. 
 
 Atès,  que la dedicació setmanal del  funcionari  a l'Ajuntament  és  
de 35 hores, i que l'activitat per  a  la qual  se sol.licita compatibilitat es 
desenvolupa  amb  una dedicació aproximada de 17 hores setmanals. 
 



 Atès,  el  que disposa la Llei 53/1984,  de  26  de desembre, 
d'incompatibilitats del personal de les  Administracions  Públiques,  la Llei 
21/1987, de 26  de  novembre, d'incompatibilitats del personal al servei de 
l'Administració  de la Generalitat, i el Reial Decret 598/1985,  de  30 d'abril, 
que desenvolupa l'esmentada Llei 53/1984, així com el Reglament del 
Personal al Servei de les Entitats Locals. 
 
 Atès,   que  els  criteris  que  s'estableixen   en l'esmentada 
normativa sobre aquesta qüestió són: 
 
 a)  El  desenvolupament  d'un lloc  de  treball  en l'àmbit  privat  no  
podrà  impedir  o   menyscavar l'estricte  compliment dels deures del personal  
al servei  de  l'Ajuntament,  o  comprometre  la  seva imparcialitat o 
independència. 
 
 b)  No  poden ésser objecte de  compatibilitat  les activitats  
professionals  que s'han de  prestar  a persones  a les que s'està obligat a 
atendre en  el desenvolupament del càrrec públic.  
 
 Atès,  que  si l'activitat en el sector  públic  és plena  o  total, 
aquesta podrà compatibilitzar-se  amb  una activitat privada que suposi una 
jornada igual o inferior a la meitat de la pública. Si l'activitat en el sector 
públic és  a  temps  parcial, es  podrà  compatibilitzar  amb  una activitat  
privada  qualsevol que sigui la jornada  que  es realitzi  en  aquesta última, 
amb el límit, però,  tant  en aquest  cas  com  en  l'anterior,  que  la  suma  
d'ambdues jornades   no   superi   l'ordinària   de   l'Administració 
incrementada d'un 50% (52 hores i 30 minuts). 
 
 En virtut de tot això s'adopten els següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- AUTORITZAR la compatibilitat  sol.licitada per  l'empleada  
Sra. NEUS JUVILLA ADILLON, que  ocupa  una plaça  d'Educador de Carrer 
d'aquesta Corporació, entre  el seu lloc de treball a l'Ajuntament, amb una 
altra activitat privada per compte propia, que consisteix en l'exercici  de la 
seva professió  en base a les consideracions  al.legades a  la  part expositiva 
del present Dictamen i,  en  el  ben entés que el interessat no podrà dedicar 
més de 17 hores  i 30 minuts setmanals  a l'activitat privada i haurà de posar 
en coneixement d'aquesta Corporació qualsevol canvi que  es produeixi  en les 
condicions de treball de l'activitat  que es compatibilitza.  
 
 Segon.-  Aquesta autorització restarà sense  efecte automàticament 
en els supòsits següents: 
 



-  Si  l'activitat  privada  impedeix  o  menyscava l'estricte  compliment dels 
deures de  l'empleat  o  compromet a la seva imparcialitat o independència. 
 
- Si l'activitat privada té alguna relació amb  els assumptes que es coneguin 
per raó del càrrec. 
 
- Si l'activitat privada es desenvolupa dins de  la jornada laboral. 
 
-   Si  es  produeix  alguna  modificació  en   les condicions de treball de les 
activitats objecte  de la compatibilitat." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio  Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 7.- Interposició de recurs Contenciós-Administratiu contra  la  
desestimació presumpta per part  del  Ministeri d'Economia i Hisenda, de 
la sol.licitud municipal  d'indemnització per responsabilitat patrimonial. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Aquest  Ajuntament,  mitjançant acord  adoptat  en  sessió  
plenària celebrada el dia 24 de març d'enguany,  va  aprovar  sol.licitar al 
Ministre d'Economia i  Hisenda  una indemnització d'1.084.023 pessetes, com 
a conseqüència   de la  lesió soferta per aquesta Corporació, consistent en  la 
pèrdua d'una liquidació tributària que havia sigut  objecte de recurs, derivada 
de la prescripció operada a causa de la inactivitat  negligent del Tribunal 
Econòmic  Administratiu Provincial de Barcelona. 
 
 Atès  que l'esmentada petició va  ser  formalitzada mitjançant  
instància  de  l'Alcaldia de  data  14  d'abril d'enguany,  rebuda pel Ministerio 
d'Economia i  Hisenda  el dia 20 d'abril següent. 
 
 Atès que l'esmentada Administració no va  notificar a   aquest  
Ajuntament   l'adopció  de  cap  resolució   al respecte,  per  la  qual cosa, en 
conformitat  amb  el  que diposa  l'article 13.3 del Reial Decret 429/1993, de 
26  de març,  pel que s'aprova el Reglament dels  procediments  en matèria de 
responsabilitat patrimonial, aquesta  Corporació va  entendre  que la resolució 



era contrària a  la  petició efectuada. 
 
 Atès   que  en  conformitat  amb  el  que   disposa l'article  44  de la 
Llei 30/1992, de 26  de  novembre,  de Règim Jurídic de les administracions 
públiques i del procediment  administratiu comú, els actes administratius  
pressumptes,  per  a  la seva eficàcia,  poden  ser  acreditats mitjançant  la 
certificació corresponent de l'òrgan  competent  que havia de resoldre 
expressament el procediment,  i que està obligat a extendre-la 
inexcusablement en el termini de 20 dies des de que li sigui sol.licitada, salvat  
que en  l'esmentat termini dicti resolució expressa, motiu  pel qual aquest 
Ajuntament, mitjançant acord adoptat en  sessió plenària celebrada el dia 27 
d'octubre últim, va  sol.licitar al Ministre d'Economia i Hisenda l'esmentat 
certificat. 
 
 Atès  que  amb  data 1 de  desembre  d'enguany,  ha tingut entrada 
en aquest Ajuntament l'esmentat  certificat, en virtut del qual s'acredita 
l'existència d'un acte  pressumpte,  assenyalant  que aquest ha  d'entendre's  
negatiu, d'acord  amb el que disposen els articles 143.3 de la  Llei 30/1992,  
de  26  de  novembre, i  13.2  del  Reial  Decret 429/1993. 
 
 Atès que l'article 28 de la Llei de la  Jurisdicció Contenciosa  
Administrativa, legitima a  aquest  Ajuntament per a interposar el 
corresponent recurs, com a  perjudicada en els seus interessos pel contingut 
de l'esmentada resolució. 
 
 Atès  que  l'òrgan competent per a  conèixer  sobre aquest tipus de 
recurs és  la sala  contenciosa-administrativa  de  l'Audiència Nacional, en 
conformitat amb  el  que disposa  l'article  66 de la Llei Orgànica 6/1985,  d'1  
de juliol,  del Poder Judicial, en la nova redacció  donada  a aquesta per la Llei 
Orgànica 16/1994, de 8 de novembre. 
 
 Per  tot  això,  el  Regidor  de  l'Area  de  Règim Interior i 
Governació, vist l'informe numero 12/94 emès per la  Secretària  General,  
proposa  al  Ple  l'adopció  dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-      Interposar     recurs      contenciós administratiu,  
davant l'Audiència Nacional, contra  l'acte pressumpte del Ministre 
d'Economia i Hisenda, relatiu a  la desestimació  de la reclamació de 
responsabilitat  patrimonial  formulada per aquest Ajuntament a que abans 
s'ha  fet referència. 
 
 Segon.-  Comunicar amb caràcter previ al  Ministeri d'Economia i 
Hisenda la interposició del present recurs als efectes previstos en l'article 



110.3 de la Llei 30/1992, de 26  de  novembre, de Règim Jurídic de  les  
Administracions Públiques i del Procediment Administratiu Comú. 
 
 Tercer.- En conformitat amb l'establert a l'article 447.2 de la Llei 
Orgànica del Poder Judicial, designar  com a  lletrada  defensora d'aquest  
Ajuntament  en  l'esmentat  
 
recurs,  a  la senyora Carmen  Alonso  Higuera,  Secretària General,  i al 
Procurador dels Tribunals a  Madrid,  senyor Argimiro Vázquez Guillén."  
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta per la 
senyora Secretària General, Carmen  Alonso Higuera, se sotmet a votació el 
dictamen, i és aprovat  per  unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 8.- Adjudicar les tendes exteriors números 16 i  17 del Mercat 
Municipal de Sant Ildefons. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'expedient instruït per adjudicar la concessió  administrativa 
de l'ús, gaudiment i explotació  de  17 botigues exterior i 1 bar, tambè exterior, 
al Mercat  Municipal de Sant Ildefons. 
 
 Atès  que  el  Ple d'aquest  Ajuntament  en  sessió celebrada el dia 
28  d'abril va acordar declarar deserta la licitació  pel que respecta a les 
botigues 10, 11, 14,  15, 16  i  17,  així com iniciar el procediment  legal  per   
a procedir a la seva adjudicació directa. 
 
 Atès  que el passat 29 de Novembre el senyor  Agustín  Catalán  
Nebot, ha  sol.licitat  d'aquest  Ajuntament, l'adjudicació  de  la  concessió  
administrativa  de  l'ús, gaudiment i explotació de les botigues números 16 i 
17  del exterior del Mercat Municipal Sant Ildefons. 
 
 Atès  que la proposició del senyor Agustín  Catalán Nebot,  s'ajusta 
a les condicions aprovades en sessió  plenària de data 31 de gener de 1994. 
 
 Aquesta  Alcaldia proposa al Ple  de  l'Ajuntament, l'adopció dels 
següents  
 



A C O R D S 
 
 Primer.-  Ajudicar la concessió  administrativa  de l'ús,  gaudiment  
i explotació de  les  botigues  exteriors números  16 i 17 del Mercat Municipal 
de Sant  Ildefons,  a favor  de don Agustín Catalán Nebot, destinades a la  
venda de teixits, pel preu de 4.800.000,- ptes cadasquna, en  els termes  
previstos en el Plec de Condicions que va regir  la concessió,  aprovat  en 
sessió plenària de 31 de  gener  de 1994. 
 
 Segon.-  Fixar  la  fiança  definitiva  que   haurà d'ingresar  
l'adjudicatari  en  el termini  de  10  dies  a comptar   del   següent  a  la  
recepció  de   la   present notificació,  en  la  quantitat de 192.000,-  ptes.  per  
a cadasquna de les botigues. 
 
 Tercer.-  Facultar  al  senyor  Alcalde  En   Josep Montilla  Aguilera,  
per  a la firma  de  quants  documents públics  i privats fossin necessaris per 
a l'execució  dels acords que antecedeixen." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 9.-  Ratificar  el Conveni subscrit amb  el  Servei Català  de la 
Salut, relatiu al compromís  de  compra-venda d'una part de l'edifici 
municipal d'equipaments "Moritz". 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 
 "Vist   el  text  del  conveni  de   compromís   de  compra-venda  de 
part de l'edifici municipal  d'equipaments "Moritz", subscrit el 21 de desembre 
entre el Servei Català de la Salut i aquest Ajuntament, per a possibilitar  
l'ubicació  en el mateix de diversos serveis  sanitari-assistencial. 
 
 Atès  que  aquest Ajuntament,  en  sessió  plenària celebrada el 
passat 26 d'octubre de 1994, va aprovar  definitivament la venda directa,  a 
favor del Servei Català  de la Salut, del mòdul I situat a la cantonada del 
carrer  Dr. Ferràn/Mossèn  Andreu, composat de planta baixa més  quatre 
plantes  pis  i  la quarta planta del mòdul  2,  ambdós  de l'edifici  



d'equipaments "Moritz", previ informe  favorable de la Direcció General 
d'Administració Local. 
 
 Atesa la finalitat de la signatura del conveni  que és la de 
possibilitar la reserva de crèdit que, per  aquest concepte, existeix en el 
Pressupost del Servei Català de la Salut, mentre tant no es formalitzi la 
compra-venda mitjançant la corresponent escriptura pública. 
 
 Aquesta  Comissió  proposa al Ple  de  l'Ajuntament l'adopció del 
següent 
 

A C O R D 
 
 Unic.-  Ratificar el texte del conveni subscrit  el día  21 de desembre  
entre el Servei Català de la  Salut  i aquest  Ajuntament,  relatiu al compromís  
de  compra-venda  d'una  part de l'edifici municipal d'equipaments  "Moritz", 
amb  la finalitat d'ubicació en el mateix de diversos  serveis  sanitari-
assistencial, el qual forma  part  integrant del present acord." 
 
 
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
         
 10.-  Rectificar  l'acord  plenari de  data  23  de desembre  de  
1993,  relatiu a la posta  a  disposició  del Departament  d'Ensenyament 
de la Generalitat de  Catalunya, d'un terreny situat al sector del Camp de 
l'Empedrat, per a la construcció d'un Centre Escolar. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 
 "El Ple de l'Ajuntament, en sessió celebrada el dia 23 de desembre 
de 1993, va acordar l'iniciació  d'expedient per  a  la  cessió gratuïta de l'ús i  
consegüent  posta  a disposició del Departament d'Ensenyament de la  
Generalitat de  Catalunya, per a la construcció d'un  Centre  Escolar,-
Parvulari i Primària- dels terrenys de 8.580 m2 de superfície delimitats pels 
carrers Avinguda Porta Diagonal, carrer Picasso,  carrer  Baltasar Oriol i  
Avinguda  del  Maresme, condicionant  l'efectivitat  d'aquell acord  a  
l'aprovació definitiva de la modificació del Pla Parcial Camp de  l'Empedrat. 
 



 La Comissió d'Urbanisme de Barcelona, en sessió  de 23 de 
novembre de 1994 , va aprovar definitivament l'esmentada modificació de 
planejament. 
 
 D'una altra part, la Delegació Territorial del Baix Llobregat  del 
Departament d'Ensenyament de la  Generalitat de  Catalunya sol.licita, 
respecte de l'esmentat acord,  la supressió  del terme "cessió gratuïta de l'ús",  
de  manera que únicament hi figuri el terme "posta a disposició". 
 
 A la vista de l'exposat aquesta Comissió proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció del següent: 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Rectificar  l'apartat primer  de  l'acord plenari de data 23 
de desembre de 1993, relatiu a la cessió de  l'ús i posta a disposició del 
Departament  d'Enseyament de la Generalitat de Catalunya, d'un terreny per a 
la construcció d un Centre Escolar Parvulari i Primària, al  barri Almeda, en el 
sentit de que en lloc de dir: "iniciar  expedient per a la cessió gratuïta de l'ús i 
conseqüent   posta a disposició del Departament d'Ensenyament de la  
Generalitat  de Catalunya ...", haurà  de dir  :"Iniciar  expedient per  a la posta 
a disposició del Departament  d'Ensenyament de la Generalitat de Catalunya". 
 
 Segon.-  Donar  per produida la condició a  que  va quedar  
supeditada  l'efectivitat de l'acord,  al  haver-se aprovat  definitivament,   per la 
Comissió  d'Urbanisme  de Barcelona,  el  passat dia 23 de  novembre  
d'enguany,   la modificació del Pla Parcial del Camp de l'Empedrat." 
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 11.-  Substituir  l'obligació de  destinar  a  l'ús hoteler  el solar 
situat en la confluència de la  Carretera de l'Hospitalet  amb l'Avinguda 
Porta Diagonal, per aquells altres  usos  que resultin del nou  planejament  
urbanístic aprovat a la zona. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Règim Interior 
i Governació, que textualment diu: 
 



 
 "Vist  el contingut de l'article 15 K) del Plec  de Condicions  
econòmic-administratives,  aprovat  en   sessió plenària  de data 27 de juny de 
1990, el qual va  regir  la venda del solar edificable de 4493 m2 de superfície, 
situat en  la confluència de la Ctra. d'Hospitalet amb  l'Avinguda Porta-
Diagonal,  el qual diu  textualment que es  obligació de l'adjudicatari de la 
parcel.la destinar el solar objecte d'adquisició als usos previstos en el 
planejament vigent  o a aquells altres que com a conseqüència de posibles 
modificacions del planejament, poguessin aprovar-se en el futur. 
 
 Atès  que  en  la data  d'aprovació  del  Plec  de Condicions per regir 
la venda, l'esmentat solar es  trobava qualificat  com a zona D -ús hoteler- pel 
Pla Parcial  Camp de l'Empedrat. 
 
 Atès que en la data d'avui, l'aprovació definitiva, per la Comissió 
d'Urbanisme de Barcelona el 23 de  novembre d'enguany de la modificació del 
Pla Parcial Camp de l'Empedrat,  implica la substitució de l'ús hoteler   del  
solar, per la de construcció d'habitatges amb caràcter  preferent, a  més 
d'altres usos admisibles pel planejament,  tals  com comercial, oficines, 
recreatiu i hoteler. 
 
 Atesa la prorrogativa d'interpretació dels  contractes  de què disposa 
l'Ajuntament així com la  de  resoldre els dubtes que n'ofereixi el seu 
compliment, de conformitat a l'article 265.1 de la Llei Municipal i de Règim 
Local  de Catalunya, facultat que aquest Ajuntament vol fer extensiva a  la 
d'assenyalament del usos a que ha de  destinar-se  el solar alienat. 
 
 Atès que l'esmentada parcel.la va ser adjudicada  a EMDUCSA en 
virtut d'acord plenari de data 30 de setembre de 1992,  i  sota les condicions 
aprovades,i  formalitzada  la venda  en escriptura pública atorgada el 23 de 
desembre  de 1992. 
 
 A  la vista de l'exposat, aquesta Comissió  proposa al Ple de 
l'Ajuntament l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  Substituir l'obligació de destinar  a  ús hoteler   el  solar 
de 4493 m2 de superfície situat  en  la confluència  de la Ctra d'Hospitalet amb  
l'Avinguda  Porta Diagonal,  adjudicat,  en  venda,  a  EMDUCSA,  en   virtut 
d'escriptura pública atorgada devant el Notari de  Cornellà senyor  Enrique  
Beltrán Ruiz amb data 23  de  desembre  de 1992, per aquells altres usos que 
resultin del nou planejament  urbanístic aprovat a la zona , això  és,  
construcció d'habitatges  com a ús preferent i usos comercials,  oficines,  
recreatius  i  hoteler com  altres  usos  admisibles, havent de fer-se extensiva 



aquesta obligació no solament  a la  societat adjudicatària EMDUCSA sinó al 
futur  o  futurs adquirents del solar.   
 
 Segon.-  Notificar l'esmentat acord a  la  Societat Municipal  de  
Desenvolupament   Urbà  de  Cornellà,   S.A. (EMDUCSA),  considerant 
acceptada per l'esmentada  societat l'obligació  establerta a l'apartat primer  
d'aquest  acord per la manca d'interposició dels recursos legals pertinents en 
el termini establert al respecte. 
 
 Tercer.-  Establir que el termini de 3 anys  per  a sol.licitar la 
llicencia d'obres, previst per l'article  15 e) del Plec de Condicions, començara 
a comptar-se a  partir de la notificació a EMDUCSA  dels presents acords."  
 
         
         Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de  l'Area de Règim Interior i 
Governació,  senyor  Antonio Balmón  Arévalo,  se  sotmet a votació el  
dictamen,  i  és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
DE PLANIFICACIO, ECONOMIA I HISENDA 

 
 
 12.-  Aprovació definitiva de les modificacions  de les  
Ordenances Fiscals i Ordenances  de Preus Públics  que regiran l'exercici 
de 1995. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "Vist l'acord d'aprovació provisional de les  modificacions  de  les 
Ordenances Fiscals i de  les  Ordenances reguladores  dels Preus  Públics per 
a  1995,  adoptat  pel Ple de l'Ajuntament en sessió celebrada el dia 27   
d'octubre de 1994. 
 
 Atès  que,  l'esmentat acord ha  estat  exposat  al públic  durant 30 
dies, segons anunci d'exposició  publicat en el Butlletí Oficial de la Província 
núm. 258, de data 28 d'octubre   de  1994,  als  efectes  de  reclamacions,   de 
conformitat  amb els articles 16, 17, 18 i 19  de  la  LLei 39/88,  de  28  de 
desembre,  reguladora  de  les  Hisendes Locals. 



 
 Atès   que,  el  termini  per  la  presentació   de reclamacions va 
finalitzar el dia 3 de desembre de 1994. 
 
 Atès  que, en aquest període s'ha presentat  escrit  de  suggerències  
per  part del senyor  FEDERICO  PRIETO  i CABALLE,  portaveu  del  Grup 
Municipal  d'I.C.,  sobre  la dimensió  fiscal de la recollida de residus sòlids  
urbans, avui difusa en l'I.B.I. 
 
 Resultant  que, es tracta en les mateixes  del  següent: 
 
 1.-  Que, es rebaixi el coeficient de  l'Impost  de Béns Immobles per 
l'exercici de 1995, en 0'14 punts percentuals  que  s'havia  augmentat a 
l'exercici  de  1992,  per l'absenció de la Taxa de Recollida de residus. 
 
 2.-  Que, s'elabori un padró de recollida de  residus,  amb càrrecs 
iguals als que correspondria a cada  contribuent  per l'aplicació de 0'14 punts  
percentuals  sobre els valors cadastrals. 
 
 3.- Confrontar el padró amb el cost del servei. 
 
 4.-  Preveure  una  progressiva  reducció  de   les diferències 
resultants, fins a arribar a una proporció  del 0'3 en les domiciliaries, en un 
términi de 4 anys. 
 
 5.-  Negociar  amb les  industries,  comerciants  i professionals una 
quota única. 
 
 6.-  Explicar  als ciutadans aquesta  operació,  de   forma que 
tothom pugui tenir coneixement de la  importància del servei. 
 
 Vista la Llei 39/88, de 28 de desembre,  reguladora de   les  
Hisendes  Locals,  les  Ordenances  Fiscals   per l'exercici de 1994, i la Llei 
7/85, de 2 d'abril. 
 
 CONSIDERANT.-   Que,  la  Taxa   de  Recollida   de Residus,  es 
deuria a la prestació  d'un servei  públic  de competència  local,  per a la 
realització de  la  prestació d'un  servei  de salubritat, que  afectaria  als  
subjectes pasius  de la mateixa, segons l'article 20  de  l'esmentada Llei. 
  
 Que,  l'article 25 de la Llei 7/85, de  2  d'abril, reguladora  de les 
Bases de Règim Local disposa:  "Que,  el municipi  per a la gestió dels seus 
interessos i a  l'àmbit de  les  seves  competències  PODRA  promoure  tota  
classe d'activitats i prestar quants serveis públics contribueixin a  satisfer  les 
necesitats i aspiracions de  la  comunitat veïnal." 



  
 Que,  com  es despren  de  l'esmentat  anteriorment malgrat  l'Ens  
Local tingui competència per a  imposar  la dita Taxa, al no estar preceptiu, 
basarà la seva  imposició a raó de l'oportunitat de la mateixa en el seu 
Municipi. 
 
 El  Ponent  de l'Area de Planificació,  Economia  i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de la Comissió Informativa, i vists els informes de la 
Intervenció Municipal i de la Secretària General, proposa a l'Ajuntament Ple 
l'adopció dels següents 
 

A C O R D S 
 
 Primer.-  DESESTIMAR, les suggerències  presentades per part del 
senyor FEDERICO PRIETO i CABALLE, portaveu del Grup  Municipal  d'I.C.,  
sobre la dimensió  fiscal  de  la recollida de residus sòlids urbans, avui difusa 
en l'Impost sobre Béns Immobles.  
 
 Segon.- APROVAR definitivament l'Ordenança  General  així  com  
les  quotes i modificacions  de  les  Ordenances  Fiscals reguladores dels 
Impostos obligatori i voluntaris i  les  Ordenances  Fiscals  reguladores de les  
Taxes  i  les Ordenances  reguladores  dels  Preus  Públics,  pel  proper 
exercici econòmic de 1995. 
 
 Tercer.-Procedir   a  la  publicació  dels   textes íntegres dels 
aspectes modificats de les Ordenances Fiscals reguladores dels Impostos, 
Taxes i Preus Públics pel proper exercici  econòmic  de 1994, en el Butlletí 
Oficial  de  la Província, en conformitat amb el que preveu l'article  17.4 de  la 
Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora  de  les Hisendes  Locals i 
notificar el present acord a  totes  les persones que han presentat escrits, als 
efectes oportuns." 
 
 
         Després  d'una detallada explicació de la  proposta de  modificació 
de les Ordenances Fiscals i  Ordenances  de Preus   Públics   per   al  pròxim   
exercici,   feta   pel President-Delegat  de la Comissió Informativa de l'Area  de 
Planificació,  Economia i Hisenda, senyor  Joaquín  Guallar Cánovas, en la 
qual explica que encara que s'han  realitzat uns suggeriments per part del 
Grup Municipal d'IC,  aquests es  desestimen no solament pel fet de  
desestimar-los  sinó perquè  per una part van lligats al  futur  
desenvolupament que es faci de les lleis de medi ambient que encara no s'ha 
efectuat, i per altra part perquè es produiria un  desequilibri  en la pressió 
fiscal de les figures actuals  amb  el temps,  ja que l'impost de béns immobles 
assumeix també  el clavegueram  i  la recollida d'escombraries,  per  la  qual 
cosa,  al seu parer, ara per ara no es pot estimar la  proposta d'Iniciativa per 



Catalunya. La fòrmula actual, continua assenyalant el senyor Guallar, conté 
un element  bàsic, i és que es grava en funció de la propietat, a l'igual  que ho 
fan la gran majoria d'Ajuntaments.  
 
 Pel  que  fa  refència  al  suggeriment  verbalment efectuat pel Grup 
Municipal del PP, sobre les sancions,  ja se  li va dir a la Comissió Informativa 
que  és  impossible d'atendre,  per una part perquè no s'ha fet el  suggeriment 
per  escrit,  i per altra part perquè s'ha d'esperar  a  la nova redacció de la llei 
tributària en projecte, que preveu aquesta mesura. 
 
 Contesta sobre això el Portaveu del Grup  Municipal del  PP, senyor 
Amador Rosas Outes, que aquest  suggeriment també el va efectuar en un ple 
i consta en acta, en què  es demanava  que se suavitzés el règim de sancions, 
perquè  si pel  Ministeri d'Hisenda s'anava a suavitzar en el  futur, 
l'Ajuntament  hauria  d'adoptar la  mateixa  posició.  Així mateix,  el  senyor 
Rosas en relació amb l'Impost  de  Béns Immobles, assenyala que el que va dir 
en el seu dia, és que si s'augmenta la base en un 3%, no s'hauria d'augmentar  
la quota en l'1% que es proposa, ja que això repercuteix també en les 
escombraries al estar incorporades, la qual cosa  fa que es dispari el cost al 
contribuent, perquè encara que en realitat  s'intenta gravar al que més té, a la 
pràctica  no és així, ja que hi ha infinitat de cases petites i antigues que  tenen 
un valor cadastral desmesurat i no equilibrat  a la realitat. 
 
 Pel  que  fa referència a les  escombraries  industrials, el senyor 
Rosas assenyala que, a més a més  d'estar incorporades en l'Impost de Béns 
Immobles, queden  gravades amb una taxa específica, per la qual cosa, al seu 
parer  es paga  dues vegades, especialmente quan hi ha activitats  on les 
escombraries són més o menys iguals a les  escombraries domiciliàries, per la 
qual cosa, al seu entendre, s'haurien de cercar índexs correctors que 
equilibrin aquestes  situacions. 
 
 Així  mateix, el senyor Rosas assenyala que,  donat el moment 
econòmic, en l'Ordenança Fiscal núm. 9,  relativa a  la  taxa de llicències 
d'abertura per  establiments,  en relació amb les inspeccions, s'haurien de 
reduir les  tarifes en un 50%, establint la gratuïtat de les primeres visites i el 
pagament a partir de la tercera. 
 
 Pel  que fa referència a la retirada de vehicles  i en la mesura en què 
existeixi una delimitació de les  zones de  preferent  retirada  que gravin de  
forma  més  costosa aquesta,  el senyor Rosas proposa que es  doni  publicitat, 
perquè tothom sàpiga en quins llocs es gravarà més la  utilització de la grua. 
 
 Finalment, el senyor Rosas es reafirma en allò  que va  assenyalar 
amb motiu de l'aprovació inicial,  anunciant que  s'abstindrà  de  votar perquè 
encara  que  aquest  any l'augment  és  mesurat, es pateix  les  repercussions  



dels augments realitzats durant els exercicis anteriors. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del  Grup Municipal  d'IC,  
senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  qui després  d'assenyalar que no esperava 
que s'admetessin  els seus suggeriments, no perquè no fossin justos, sinó  
perquè en  certa manera entenen les seves  dificultats,  assenyala que  ja és 
important que existeixi un acord de principi  en els aspectes que s'assenyalen 
en la seva proposta, i que es reconegui la necessitat de revisar el tema de les 
escombraries  industrials, ja que als comerciants els  resulta  una penalització  
que  no es correspon amb  la  prestació  d'un servei.   
 
 Estan convençuts, continua dient el senyor  Prieto, que encara que 
ara sigui difícil acceptar aquests  suggeriments,  seran  necessaris en el futur, 
ja  que  l'equilibri ecològic que ara no es valora, és suficientment  important, i 
és fonamental que els ciutadans sàpiguen quin cost econòmic suposa aquest 
gran procés de recollida d'escombraries i la seva transformació. Així mateix, el 
senyor Prieto assenyala  que encara que creu que la desaparició de la  relació 
cost-necessitat, és una cosa pràctica perquè l'IBI es cobra bé,  a  la  llarga és 
poc constructiva, ja  que  separa  la conciència  del ciutadà de les raons fiscals 
per les  quals es  cobra  un determinat tribut.  
 
 Per  tot això, el senyor Prieto anuncia que el  seu grup s'abstindrà 
de votar a l'igual que en el Ple d'aprovació inicial d'aquestes ordenances, però 
amb la  satisfacció que  l'Equip de Govern recull, segons la  seva  explicació, 
aquesta filosofia, amb vistes al futur. 
 
 Seguidament  pren la paraula la Portaveu  del  Grup Municipal  de  
CiU, senyora Iolanda Piedra i Mañes,  per  a manifestar   que   el  seu  grup  
també   havia   realitzat suggeriments  a aquestes ordenances, en particular 
pel  que fa  referència  a l'Impost d'Activitats  Econòmiques  i  al comerç  local,  
perquè  entenien que si havia  un  acord  a nivell  estatal entre dues forces  
polítiques,  d'introduir bonificacions fiscals al comerç que s'hagi vist afectat 
per la realització d'obres d'infrastructura, atorgant als ajuntaments la facultat 
de no cobrar parcialment aquest impost, en la mesura en què no seria factible 
la seva aplicació retroactiva, van sol.licitar que fos reduïda la categoria  de 
carrer  a efectes tributaris de la Rambla per un  any,  per pal.liar  les 
conseqüències del llarg procés d'obres de  la seva  remodelació,  el qual ha 
tingut  lloc  durant  aquest exercici.  Ara, continua assenyalant la senyora 
Piedra,  no sols  ens  trobem davant una situació  d'acord  entre  dues forces  
polítiques, sinó que ja ha estat  aprovada  aquesta mesura  en  Consell de 
Ministres, per la qual cosa,  en  la mesura en què el barri Centre es veurà 
afectat si  s'inicia la  fase  de remodelació del carrer Rubió i Ors, i  en  què 
l'obertura  del  centre comercial ha suposat  danys  per  a aquest  comerç, 
hauria estat bé que per l'Equip  de  Govern fos  introduïda aquesta mesura 
que ja està inclosa  en  els Pressupostos Generals de l'Estat.  



 
 Per  altra part, la senyora Piedra assenyala que  a l'igual  que  els  
altres grups  han  defensat  determinats punts,  ells també ho comparteixen i 
estan d'acord  amb  el portaveu del PP, senyor Rosas, en què si l'Ajuntament 
no és una entitat que controla la base de l'Impost de Béns  Immobles,  estaria 
bé que no incrementés els coheficients o  el tipus, perquè si varia la base 
indirectament  s'incrementen aquests.  
 
 Pel  que  fa referència a les escombraries,  en  la Comissió 
Informativa d'Hisenda el seu grup ja va assenyalar que entenia que havia 
d'ésser una taxa, perquè es correspon amb la prestació d'un servei que es fa i 
respecte del  qual s'ha  de cobrar únicament el seu cost. Al estar  inclós  en 
l'Impost  de  Béns Immobles es converteix en un  impost,  i encara  que  la 
seva gestió potser sigui més barata  no  es produeix la deguda justícia 
tributària de què cadascú pagui les escombraries que genera.  
 
 Per tot això, i en la mesura que no s'han  incorporat  aquests 
suggeriments, el seu grup manté el seu vot  en contra. 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Alcalde, José Montilla  
Aguilera,  per recordar que en aquest  moment  no s'estan   discutint  les  
ordenances,  per  la  qual   cosa sol.licita  que el debat es centri en els 
elements  nous  o esmenes fetes, amb l'objecte de no repetir la deliberació i 
votació  que  ja  va tenir lloc amb  motiu  de  l'aprovació inicial. 
 
 Finalment intervé el President-Delegat de la Comissió  Informativa  
de  l'Area de  Planificació,  Economia  i Hisenda, senyor Joaquín Guallar 
Cánovas, per contestar a la intervenció feta per la Portaveu del Grup 
Municipal de CiU, senyora  Iolanda  Piedra  i Mañes, manifestant  que  no  li 
consta  que aquestes peticions s'hagin efectuat per  aquest grup en el Ple com 
ara s'està fent, assenyala a continuació que els Pressupostos Generals de 
l'Estat no estan aprovats, encara  que  es preveu que vagin acompanyats  de  
una  llei financera, el contingut de la qual es desconeix. En qualsevol cas, 
Cornellà aplicarà en cada moment allò que digui la llei. 
 
 Després  d'això, se sotmet el dictamen a votació  i és aprovat per 
majoria absoluta dels assistents, amb el vot en contra dels regidors del Grup 
Municipal de CiU,  senyora Iolanda  Piedra  i Mañes, senyor Antoni Recort i  
García  i senyor  Lorenzo  Blanco  Lorenzo, i  amb  l'abstenció  dels regidors 
del Grup Municipal d'IC, senyor Frederic Prieto  i Caballé, senyora Adelina 
Cobos Caballero, senyora Ana  Rosa Sevillano  Palma i senyor Josep Carles 
Vallejo Calderón,  i del Grup Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes.    
 
 
         



 
 
 13.- Aprovació del Projecte del Pressupost  General per a 1995. 
  
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa de Planificació, 
Economía i Hisenda, que textualment diu: 
 
 
 "L'Alcaldia-Presidència,  d'acord amb allò  previst en  l'article  149, 
de la Llei 39/1988  Reguladora  de  les Hisendes  Locals  i l'article 18 del Real  
Decret  500/1990 eleva al Ple de l'Ajuntament, la següent proposta d' 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Aprovació  inicial,  de  conformitat  amb l'establert  en  
l'article   112 de la Llei  7/1985,  de  2 d'abril i en l'article 149.5  de la Llei 
39/1988 de la Llei Reguladora d'Hisendes Locals, i del Pressupost General  
per a l'exercici de 1995, integrat pels Pressupostos de l'Ajuntament,  de 
l'Institut Municipal d'Educació, de  l'Institut Municipal d'Esports, del Patronat 
Municipal de Ràdio Cornellà  i de les Empreses Municipals amb  capital  
íntegrament local; Societat Privada Municipal d'Aparcaments de Cornellà de 
Llobregat, Societat Anònima (SOMAPSA), Societat Promoció Econòmica de 
Cornellà, Societat Anònima (PRECSA), i  Societat  de Desenvolupament Urbà 
de Cornellà, Societat  Anònima (EMDUCSA),  l'Estat de consolidació general, el 
resum  dels quals  per  capítols pressupostaris són del  següent  tenor literal: 
 
 
PRESSUPOST DE L'AJUNTAMENT DE CORNELLA DE LLOBREGAT 1995 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS. 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I     - Impostos directes...........  2.203.652.342 
Capítol II    - Impostos indirectes.........    140.000.000 
Capítol III   - Taxes i altres ingressos....    582.667.000 
Capítol IV    - Transferències corrents.....  1.553.428.053 
Capítol V     - Ingressos patrimonials......     32.601.000 
 
 
b) Operacions de Capital. 
 
Capitol VI    - Alienació d'inversions.....     137.858.204 
Capítol VII   - Transferències de capital..     133.208.853 
 



c) Operacions financeres. 
 
Capítol VIII  - Actius financers..........            1.000 
Capítol IX    - Passius financers.........      495.975.629 
                                             -------------- 
                    TOTAL GENERAL.........    5.279.392.081 
                    ----------------------------------------------------- 
 
 
B) ESTAT DE DESPESES. 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I   - Despeses de personal.........   1.652.630.901 
Capítol II  - Desp. béns corrents i serv. .   1.496.857.935 
Capítol III - Despeses financeres..........     352.000.000 
Capítol IV  - Transferències corrents......     707.859.559 
 
b) Operacions de Capital. 
 
Capítol VI  - Inversions reals............       639.442.696 
Capítol VII - Transferències de capital....      127.600.000 
 
c) Operacions financeres. 
 
Capítol VIII - Actius financers.............          1.000 
Capítol IX   - Passius financers...........     303.000.000 
                                                                 -------------------                                                
                 TOTAL GENERAL..............  5.279.392.081 
                 ----------------------------------------------------------- 
 
 
PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'EDUCACIO 1995             
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III - Taxes i altres ingressos......    48.840.286 
Capítol IV  - Transferències corrents.......   219.870.180 
 
Capítol V   - Ingressos patrimonials........     1.000.000 
 
                    TOTAL GENERAL..........    269.710.466 
                    ------------------------------------------------------- 



 
 
B) ESTAT DE DESPESES. 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I  - Despeses de personal.........     177.650.620 
Capítol II - Desp.en béns corrents i serv.      63.752.912 
Capítol IV - Transferències corrents......      22.952.934 
 
b) Operacions de Capital. 
 
Capítol VI - Inversions reals.............       5.354.000 
                                                                   ------------------ 
                  TOTAL GENERAL...........     269.710.466 
                  ---------------------------------------------------------- 
 
 
PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'ESPORTS 1995. 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS. 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III    - Taxes i altres ingressos.....    52.653.000 
Capítol IV     - Transferències corrents......   163.117.965 
Capítol V      - Ingressos patrimonials.......     1.300.000 
 
 
b) Operacions de Capital. 
 
Capítol VII    - Transferències de capital ...     6.800.000    
                                                                     ---------------- 
                      TOTAL GENERAL..........    223.870.965 
                      ----------------------------------------------------- 
 
 
B) ESTAT DE DESPESES. 
 
a) Operacions corrents. 
 
 
Capítol I      - Despeses de personal.......      81.350.965 
Capítol II     - Desp.en béns corr.i serv...     111.020.000 
Capítol IV     - Transferències corrents....      24.700.000 



 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI     - Inversions reals ...........      6.800.000 
                                              -------------- 
       TOTAL  GENERAL .......................    223.870.965 
      ----------------------------------------------------------------- 
 
 
 
PRESSUPOST DEL PATRONAT MUNICIPAL DE RADIO CORNELLA 
1.995 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III      - Taxes i altres ingressos...    10.724.322 
Capítol IV       - Transferències corrents....    18.754.147 
Capítol V        - Ingressos patrimonials.....       175.000 
                                                                   ------------------ 
                     TOTAL GENERAL............    29.653.469 
                     ------------------------------------------------------ 
 
B) ESTAT DE DESPESES. 
 
a) Capítol I     - Despeses de personal.......    12.222.815 
b) Capítol II    - Desp.en béns corr.i serv...    14.200.000 
                                                                    ------------------ 
                     TOTAL GENERAL...........     29.653.469 
                     ------------------------------------------------------- 
 
 
 
PRESSUPOST DE LA SOCIETAT PRIVADA MUNICIPAL D'APARCAMENTS 
DE CORNELLA DE LLOBREGAT, SOCIETAT ANONIMA 1995 
 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III - Taxes i altres ingressos ......    14.080.000 
Capítol V   - Ingressos patrimonials.........   684.670.060 



                                                                   ------------------ 
                   TOTAL GENERAL ............   698.750.060 
                   -------------------------------------------------------- 
 
B) ESTAT DE DESPESES 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I   - Despeses de personal.........     38.850.000 
Capítol II  - Desp.en béns corr. i serv....    487.200.083 
Capítol III - Despeses financeres..........     10.000.000 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI  - Inversions reals ...........       8.000.000 
                                                                 ------------------- 
                  TOTAL GENERAL...........     544.050.083 
                   ------------------------------------------------------- 
 
 
 
PRESSUPOST DE LA SOCIETAT PROMOCIO ECONOMICA DE CORNELLA, 
SOCIETAT ANONIMA, 1995 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III    - Taxes i altres ingressos....    313.500.000 
Capítol IV     - Transferències corrents.....    246.500.000 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VII    - Transferències de capital...     20.000.000 
                                                               ---------------------- 
             TOTAL GENERAL ..................    580.000.000 
             ------------------------------------------------------------- 
 
 
B) ESTAT DE DESPESES 
 
a) Operacions corrents. 
 
 
Capítol I      - Despeses de personal.......     168.100.000 



Capítol II     - Desp.en béns corr.i serv...     321.400.000 
Capítol III    - Despeses financeres........      28.000.000 
 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI     - Inversions reals..........       22.000.000 
                                                                  -------------------- 
                   TOTAL GENERAL...........      539.500.000 
                   --------------------------------------------------------- 
 
 
PRESSUPOST DE LA SOCIETAT DE DESENVOLUPAMENT URBANISTIC 
DE CORNELLA (EMDUCSA) 1995  
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III   - Taxes i altres ingressos.....     2.000.000 
Capítol V     - Ingressos patrimonials....... 2.344.489.238 
                                                                --------------------- 
                  TOTAL GENERAL............  2.346.489.238 
                  --------------------------------------------------------- 
 
 
B) ESTAT DE DESPESES 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I   - Despeses de personal.......      98.700.000 
Capítol II  - Desp.en béns corr.i serv...   2.054.355.456 
Capítol III - Despeses financeres........      89.295.990 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI - Inversions reals..........       20.000.000 
                                                             ---------------------- 
                   TOTAL GENERAL.......    2.262.351.446 
                   ------------------------------------------------------- 
 
 
ESTAT DE CONSOLIDACIO 1995 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 



 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I   - Impostos directes..............  2.156.702.342 
Capítol II  - Impostos indirectes............    140.000.000 
Capítol III - Taxes i altres ingressos.......  1.024.464.608 
Capítol IV  - Transferències corrents........ 1.848.989.396 
Capítol V   - Ingressos patrimonials.........  3.064.235.298 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI   - Alienació d'inv.  reals.......    137.858.204 
Capítol VII  - Transferències de capital.....     20.000.000 
 
c) Operacions financeres. 
 
Capítol VIII - Actius financers ............           1.000 
Capítol IX  - Passius financers.............     495.975.629 
                                                                 -------------------- 
               TOTAL GENERAL................   8.898.226.477 
               ----------------------------------------------------------------- 
 
 
B) ESTAT DE DESPESES 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I   - Despeses de personal.........    2.229.505.301 
Capítol II  - Desp. en béns corr. i serv...    4.388.627.533 
Capítol III - Despeses financeres..........      479.295.990 
Capítol IV  - Transferències corrents......      402.831.544 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI  - Inversions reals.............      701.596.686 
Capítol VII - Transferències de capital....      100.800.000 
 
c) Operacions financeres. 
 
Capítol VIII - Actius financers .........             1.000 
Capítol IX - Passius financers...........       303.000.000 
                                           ------------------- 
                 TOTAL GENERAL...........     8.605.658.054 
                 -------------------------------------------------------- 
 



 
 
 Segon.- Aprovar les Bases d'Execució del Pressupost General per a 
1995. 
 
 
 Tercer.- Aprovar la relació de llocs de treball que integren  la 
plantilla orgànica de l'Ajuntament i els  seus organismes  autònoms 
administratius amb les seves  retribucions. 
 
 Quart.- Exposar al públic i donar al present  acord la  publicitat  
establerta  en l'article  150  de  la  Llei 39/1988 Reguladora d'Hisendes Locals. 
 
 Cinquè.-   El  present  acord  s'entendrà   aprovat definitivament, si 
durant el termini d'exposició al  públic no  es presenten reclamacions i si 
transcorreix el  termini reglamentari  sense  cap  requeriment  per  
l'Administració Pública competent, de conformitat amb l'establert en  l'article 
65 de la Llei 7/85." 
 
         
 En primer lloc pren la paraula el President-Delegat  de  la  Comissió  
Informativa de  l'Area  de  Planificació, Economia  i  Hisenda, senyor Joaquín 
Guallar  Cánovas,  amb l'objecte de donar una detallada explicació del Projecte 
de Pressupost per l'any 1995, recordant la informació que s'ha facilitat 
prèviament als diferents grups polítics, i assenyalant  que  es tracta de uns 
pressupostos, que  tenint  en compte  que seran per a un any extraordinari, en 
el que  se celebraran les eleccions, no s'allunya de la línia  general i  no  
suposen ni uns pressupostos  extraordinaris  ni  uns pressupostos  en  declivi, 
sinó d'estricte  compliment  del quart  any d'aquest govern municipal.  
 
 Aquests   pressupostos,  continua  assenyalant   el senyor  Guallar, 
se caracteritzen per una contenció  de  la despesa i una pressió fiscal 
moderada, preveient inversions equilibrades  que ni destaquen per l'excessiu 
ni  destaquen pel  contrari,  sinó  que es tracta  d'unes  inversions  de 
continuïtat d'aquests anys de govern. Aquests  pressupostos suposen  una 
càrrega financera moderada que no  comprometrà els  futurs  governs 
municipals, amb una contenció  que  es dóna en tots els seus Organismes 
Autònoms i Societats Municipals.   
 
 Així  mateix,  el senyor Guallar assenyala  que  es tracta  d'uns  
pressupostos flexibles, amb  una  orientació quasi  idèntica a la de l'any 1994, 
que preveuen un  increment respecte de l'Ajuntament del 9%, degut sobretot a  
les despeses  de personal i béns i serveis que creixen com  les escombraries.  
 
 A   continuació,   el   senyor   Guallar,   després d'assenyalar  que la 



càrrega financera se situa al  voltant del  15%,  molt per sota d'altres 
Ajuntaments  de  similars característiques, explica la distribució del 
pressupost pel que fa a les inversions previstes. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per manifestar que en definitiva la 
intervenció del senyor Guallar vol dir que  ens trobem davant un pressupost  
prudent,  assenyalant així mateix, que al seu parer no creu que l'any 1995  
sigui diferent.  La prudència ve també donada per  altres  raons. Per una part 
perquè les Ordenances Fiscals ja s'han  disparat durant exercicis anteriors i 
aquest any s'ha  contingut el seu creixement, i per altra, perquè les despeses  
financers tampoc són molt exagerades, encara que les de personal sí que es 
disparen, ja que implica un creixement del 31%. 
 
 Finalment el senyor Rosas assenyala que li  agradaria  conèixer  a  
què es destinarà  la  partida  denominada "transferència  per a la cooperació i 
el  desenvolupament", dotada  amb sis milions de pessetes, i la partida  
"d'atencions  benèfiques"  dotada amb  vint-i-u,  preguntant  així mateix si el 
capítol de joventut és el destinat al  Consell de la Joventut.  
 
 El  senyor  Rosas  finalitza  la  seva  intervenció preguntant  quins 
conceptes entraven dins del que abans  es cobrava  com escombraries, és a 
dir, les  escombraries,  el clavegueram, etc., per poder fer números 
comparatius. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del  Grup Municipal  de  
CiU,  senyora Iolanda Piedra  i  Mañes,  per assenyalar que a ella no li ha 
arribat l'estudi  distribuit per l'Equip de Govern, possiblement perquè al 
senyor  Rosas li han arribat dos. La senyora Piedra manifesta que el  seu grup 
vol fer una valoració global del pressupost,  assenyalant  allò  que  és positiu i 
allò que al  seu  judici  els sembla negatiu, en la mesura en què no s'ha inclós. 
Dins de l'aspecte  positiu, la senyora Piedra assenyala les  previsions de 
despeses destinades a promoció d'habitatge a  preu assequible,  es a dir, 
inferior al preu de mercat,  ja  que qualsevol  política  tendent a aixó  és  
important,  perquè facilita que els joves no marxin de Cornellà. Així  mateix, 
assenyala com aspecte positiu, que a l'igual que en l'exercici  anterior, les 
reparacions d'inflastructura  dels  carrers  no van dirigides a determinats 
barris, sinó també  a barris  oblidats en temps passats com el barri Centre.   
 
 Pel  contrari,  dins  dels  aspectes  negatius,  la senyora Piedra 
assenyala els següents:  
 
 1.-  Que es destinen cent milions per a  activitats de les entitats, ja 
que aquestes tenen també necessitats en matèria  d'infrastructura en la 
mesura en què  no  disposen moltes  d'elles dels elements bàsics. Per la qual 



cosa,  al seu  parer, aquests pressupostos haurien de finançar  obres 
d'infrastructura  per a entitats, com per exemple la  construcció d'un hotel 
d'entitats per aquelles que no tenen  un espai  físic, amb la qual cosa, 
l'Ajuntament  s'estalviaria les actuacions aïllades que va realitzant cada any. 
 
 2.- Que les despeses de remodelació de l'Ajuntament no s'estan 
racionalitzant bé, perquè creu que s'està  rehabilitant,  per  exemple, per 
facilitar l'accés  als  disminuïts, i no s'ha pensat prèviament fer un estudi  
d'aprofitament integral de l'edifici, que ajudaria a  racionalitzar l'espai i 
suposaria un estalvi de diners. 
 
 3.- Pel que fa referència a les dotacions en  matèria  de  comerç, les 
quals pujen entre tot  a  uns  trenta-quatre  milions  de pessetes, creu que a 
l'any  1995  seria oportú plantejar-se alguna acció de serveis directes al 
comerç, incrementant aquestes partides. 
 
 4.- Dins els Organismes depenents de  l'Ajuntament, hi  ha  un com 
la ràdio, d'importància fonamental  pel  seu caràcter social, i que el pressupost 
dota d'una forma  molt reduïda,  i això  comporta que no es presti un servei  
adequat,  per la qual cosa, al seu parer, la ràdio  hauria  de disposar  de més 
infrastructures, ja que els ciutadans  han d'estar assabentats de les activitats 
culturals. 
 
 5.- Recordar que es destinen dos milions de  pessetes  pel  servei  
que presta al municipi  la  Federació  de Municipis de Catalunya, que encara 
que ho fa bé, la senyora Piedra, recorda que hi ha altres com la Federació  
Catalana de Municipis que també ho fan bé i a preus més mòdics. 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal  
d'IC,  senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per assenyalar que tot i que es tracta 
d'un pressupost molt sa, gràcies a l'hàbil gestió dels recursos durant aquests 
anys, que  s'arrela  en  anys anteriors, en  canvi  tradueix  una ferida  
històrica i bàsica, i és la seva  insuficiència  en funció de l'establiment de 
programes ambiciosos, per  modificar la realitat quan és necessari. Això és 
una dificultat en  segons  quins moments; en part  perquè  el  finançament 
municipal, evidentment, no està resolt.  
 
 Pel  que fa referència a les despeses  en  general, l'any passat el seu 
grup va aprovar el pressupost perquè es va  acceptar  introduir  una previsió 
de  vuit  milions  de pessetes de dotació, destinada a cooperació  internacional, 
a  la  comissió cívica per la solidaritat i a  la  política social  d'habitatges en 
situacions extremes, la qual  cosa, al seu entendre, va constituir un punt de 
partida, i encara que ara és difícil, creu que també és necessari canviar  el rol, 
perquè no discuteix les previsions de partides  destinades  a  serveis, però sí la  
necessitat  de  desenvolupar polítiques  socials que moltes vegades s'han de 



traduir  en previsions pressupostàries.  
 
 El  seu  grup,  continua dient  el  senyor  Prieto, considera  que  en 
general el pressupost és  responsable  i tècnicament impecable, però li falta 
donar un pas  endavant en les partides d'aquest tipus respecte de l'any  
anterior, i plantejar altres alternatives d'habitatge i altres  polítiques  més  
actives respecte als grups marginats,  ja  que encara que no dubte que 
aquesta sigui també una preocupació de l'Equip de Govern, no es tradueix 
degudament en el pressupost, motiu pel qual el seu grup s'abstindrà de votar. 
 
 A  continuació intervé el President-Delegat  de  la Comissió 
Informativa de l'Area de Règim Interior i Governació,  senyor Antonio Balmón 
Arévalo, per assenyalar que  es tracta  d'un pressupost equilibrat i prudent, la 
qual  cosa és bona, sobretot, tenint en compte que aquest equilibri es produeix 
sense una càrrega financera important, i obeeix al compromís adquirit per 
l'Equip de Govern amb la ciutat.  
 
 En relació amb la intervenció del Portaveu del Grup Municipal d'IC, 
senyor Frederic Prieto i Caballé, el senyor Balmón  assenyala que és cert que 
l'any passat es van  iniciar  unes noves dinàmiques, però al seu  entendre,  
aquest any  aquestes han estat incrementades al dotar-se  amb  més previsió 
econòmica partides de serveis socials, de  polítiques destinades a la dona, a la 
Creu Roja, formació  cultural,  Universitat  Nacional d'Educació  a  Distància,  
etc. També es recullen noves activitats de l'Auditori,  destinades  a cultura, 
dotant de consignació adequada per això,  i recorda que en el segon semestre 
del pròxim any s'inaugurarà la biblioteca Moritz i el Centre Cultural  García-
Nieto.  
 Pel que fa referència a les polítiques socials i de joventut, el senyor 
Balmón recorda que PRECSA és una societat  municipal que constitueix 
l'instrument adequat per  al foment  de l'ocupació i la formació, i també es  
recull  el compromís de continuar construint habitatges socials en  la zona 
Fatjó.  
 
 Pel que fa referència a la intervenció de la Portaveu  del  Grup 
Municipal de CiU, senyora Iolanda  Piedra  i Mañes,  el  senyor  Balmón 
manifesta, en  relació  amb  les partides destinades al comerç, que ha sumat 
mal, ja que  hi ha una previsió de vuitanta-quatre milions de pessetes, més el 
que es deixa d'ingressar per no incrementar-se l'IAE, la qual  cosa  suposa  
més o menys, un import  total  de  cent milions.  Així  mateix el senyor Balmón  
assenyala  que  es mantenen les accions urbanístiques de micro ciutat, i hi ha 
innumerables projectes que ja estan en marxa, com la cornisa  de la torre de 
la Miranda, la Plaça Lamaro i  l'estació d'autobusos. 
 
 Finalment,  el  senyor  Balmón  assenyala  que  als portaveus dels 
diferents grups municipals se'ls va  presentar una esmena d'aquest projecte de 



pressupost,  realitzada pel Grup Socialista, en relació amb la partida de  
cooperació i desenvolupament, la destinació de la qual, de  passada, explica al  
Portaveu del Grup Municipal del PP,  senyor Amador Rosas Outes, es destina 
al Forum Cornellà  Solidari, que és el que impulsa aquests temes, així com als 
temes del 0,7%.  
 
 A  continuació el senyor Balmón presenta  l'esmena, el text literal 
de la qual, és el següent:              
 
 
 "Les  Nacions Unides demanen des de l'any 1972  que els països 
desenvolupats destinin al menys el 0,7% del  seu PIB  a l'ajut públic al Tercer 
Món. Tant  l'Estat  espanyol com la Generalitat de Catalunya i els mateixos  
ajuntaments encara estan lluny del 0,7%. 
 
 La participació dels municipis catalans en  tasques de  cooperació  
internacional té, malgrat tot,  una  llarga tradició, tot i ser molt desigual. 
 
 Des de fa alguns anys, l'Ajuntament de Cornellà  ha anat avançant 
en aportacions, potenciant i recolzant  l'organització  de  la  solidaritat cap al  
Tercer  Món.  Prova d'això  és  la creixent ajuda que des de la  campanya  pro-
Nicaragua que va arribar fins al agermanament amb  Jinotega s'està  duent a 
terme. Les tasques de cooperació  no  només han  estat en sentit monetari 
sinó també infrastructural  i logístic.  Prova també de l'abocament municipal 
en  aquests temes  és  el suport donat a moviments  ciutadans  d'àmplia base  
que treballen per la solidaritat. Molt  important  en aquesta línia és el 
naixement durant la campanya d'ajut als refugiats  de guerra a Bòsnia del 
fòrum  Cornellà  Solidari que  compta en aquests moments amb 40 entitats 
adherides  i 130  voluntaris i del que forma part el nostre  Ajuntament; amb  
tot  la feina feta fins ara no ens limita  dirigir  el nostre  esforç  cap a 
l'increment de  les  partides  anuals destinades a aquests efectes. 
 
 Així  mateix, més de 100 ajuntaments,  -un  d'ells, Cornellà-
mancomunitats,  consells comarcals, diputacions  i altres entitats es 
coordinen per tal de treballar en l'anomenada  cooperació  descentralitzada 
que  són  les  accions conjuntes  dels grups comunitaris, les autoritats locals  i 
les organitzacions no-governamentals (ONG). 
    
 L'Ajuntament  de Cornellà participa dels  projectes de  Cooperació  
que potencia la Federació de  Municipis  de Catalunya, com ara l'ajuda al 
poble saharià, i els  projectes  a  El Salvador. Tant els projectes  impulsats  per  
la F.M.C.  com el actual projecte hospitalari a Mariel  (Cuba) de  Cornellà 
Solidari, compten amb la participació  directa de  les comunitats beneficiàries 
en la planificació,  l'execució  i  l'avaluació  dels projectes,  sempre  dins  d'un 
desenvolupament sostenible. 



 
 Som  conscients que ni l'estricte compliment de  la resolució de les 
Nacions Unides no acabaria amb les  necessitats dels països del sud perquè 
els ajuts són necessaris, però  no suficients. Cal que aquests vagin  
acompanyats  de mesures  de  solidaritat política: denunciar  la  manca  de 
poder real del Tercer Món, establir unes relacions internacionals  i  comercials  
justes,  impulsar  al  desarmament, respectar  l'autodeterminació dels pobles;  
en  definitiva, cal comprometre's amb els drets dels pobles del Tercer  Món i la 
seva llibertat. 
 
 Però  la  quota  del 0,7% és també  un  símbol  que preten marcar 
que la cooperació s'ha de basar en la corresponsabilitat i la justícia i no en la 
caritat. 
 
 Enguany s'està desenvolupant una major sensibilitat popular 
gràcies a les campanyes i mobilitzacions actuals, a fi de què les institucions 
destinin un 0,7% dels  ingressos propis a l'ajut públic als països empobrits. 
 
 Es en aquest sentit que creiem necessari  incrementar  la partida 
específica de cooperació i  desenvolupament utilitzant com a referència de 
càlcul les partides  pressupostàries  d'ingressos propis incloses en els capítols 
I  i II. 
 
 Es  per  tot això que el Grup  Municipal  del  PSC, proposa al Ple de 
l'Ajuntament els següents: 
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Tenint en compte el sistema de càlcul  pel qual  s'obté  
l'aportació  específica  de  l'Ajuntament  de Cornellà a temes de cooperació i 
desenvolupament, incrementar la partida específica per tal que representi un 
0,51%. 
 
 Segon.-  Incrementar la partida  pressupostària  de cooperació i 
desenvolupament en 6.000.000,- de pessetes més i  modificar les previsions 
pressupostàries de  la  partida 72.011.31000 deduint la quantitat de 
6.000.000,- de  pessetes. 
 
 Tercer.- Notificar aquests acords a la Federació de Municipis de 
Catalunya." 
 
 
 Seguidament  pren la paraula el   President-Delegat de  la  Comissió  
Informativa de  l'Area  de  Planificació, Economia  i  Hisenda, senyor Joaquín 
Guallar  Cánovas,  per assenyalar, en relació amb la intervenció del Portaveu  



del Grup  Municipal del PP, senyor Amador Rosas Outes,  que  la partida  
destinada  a  atencions  benèfiques,  dotada   amb vint-i-un milions de 
pessetes, té per objecte  l'atorgament d'ajuts  familiars, beques de menjador, 
etc.,  assenyalant, pel  que  fa referència a la pregunta del senyor  Rosas  de 
quins aspectes es cobraven amb les escombraries, que és una informació que 
té a la seva disposició i la pot demanar  en qualsevol moment a l'Ajuntament. 
 
 Pel  que fa referència a la intervenció de  Convergència  i Unió, el 
senyor Guallar manifesta que en  matèria d'habitatge  també ostenta 
competències la  Generalitat,  i que l'Ajuntament, mitjançant la Societat 
Privada  Municipal EMDUCSA, ja està treballant posant en el mercat  
habitatges a preus molt inferiors als preus de mercat, i atorgant a la 
Generalitat sól gratis perquè construeixi, no coneixent una altra forma 
d'intervenció municipal en aquest aspecte. 
 
 Finalment,  i  pel que es refereix  al  comerç,  el senyor Guallar 
assenyala que pel pròxim exercici es  preveu la mateixa política que s'està 
efectuant respecte de  l'any 1993  en benefici del comerç, incloent-se en el  
pressupost una important quantitat de milions per invertir en els mercats,  i  
recordant que tot això ha  d'anar  acompanyat  de subvencions atorgades 
també per la Generalitat. 
 
 A continuació intervé novament el Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyor Amador Rosas Outes, per assenyalar per una part que els 
semàfors, triguen molt en  reparar-se, i per altra, que la poda de l'arbrat es 
realitza  malament, perquè es tingui en compte. 
 
 Seguidament  intervé novament la Portaveu del  Grup Municipal  de  
CiU,  senyora Iolanda Piedra  i  Mañes,  per assenyalar  que no s'ha entès la 
seva intervenció, ja  que, pel que fa a la promoció d'habitatges, ella ho havia 
assenyalat com un aspecte positiu de l'actuació municipal, dient a continuació 
que encara que és cert que la càrrega  financera no és molt alta, tot depèn a 
què es destini la  despesa.  En relació amb les partides destinades al  comerç,  
la senyora Piedra manifesta que ella es referia a les partides d'ajuda directa a 
les botigues, excloent les dels  mercats, assenyalant  finalment que el seu 
grup, per raons de  coherència  en  la mesura en què el pressupost de  
despeses  no reflecteix  tot l'anteriorment assenyalat, votarà en contra 
d'aquests pressupostos. 
 
 
 Seguidament  pren la paraula el Portaveu  del  Grup Municipal  
d'IC, senyor Frederic Prieto i Caballé, el  qual després d'asenyalar que no vol 
iniciar en aquest moment  un debat i que compren que el Grup Socialista 
estigui  content de  la seva gestió, manifesta que si bé es cert  que  s'han fet  
habitatges i això és positiu i que se cedeix sòl a  la Generalitat amb aquesta 



finalitat, també és cert que aquest sòl  li ha costat pocs diners a l'Ajuntament, 
per  la  qual cosa, al seu parer, a nivell municipal es pot fer molt més. Això, no 
obstant, forma part d'un debat per veure que  s'ha de fer amb les plus-vàlues 
de les vendes de terrenys  fetes per l'Ajuntament en els darrers anys. 
 
 Així  mateix,  el senyor Prieto assenyala  que  els pressupostos de 
serveis socials tampoc han crescut  pràcticament, salvat d'una partida 
destinada a estudis,  assenyalant a continuació, que en relació amb la partida 
de cooperació,  Iniciativa per Catalunya havia presentat també  una moció  
perquè  considera que en  un  pressupost  d'aquestes característiques no és 
tan difícil arribar a consignar  per a aquesta finalitat el 0,7% dels ingressos 
propis. 
 
 En relació amb aquest tema, el senyor Prieto assenyala  que 
excloure d'aquest comput el capítol 3 de  ingressos,  és precipitat, ja que no 
tots els ingressos  d'aquest capítol  estan afectats a un servei concret, com 
passa  amb l'ocupació de la vía pública, motiu pel qual considera  que 
l'Ajuntament hauria pogut arribar més lluny, i sense perjudici  que sigui 
positiu arribar a dotar  aquesta  finalitat amb 12 milions de pessetes, hauria 
estat millor arribar als 18 milions que ells hi proposen.  
 
 Per  tot  això,  el seu grup no  votarà  en  contra d'aquesta proposta, 
però s'abstindrà, perquè considera  que l'Ajuntament, en aquest com en altres 
temes ja assenyalats, s'ha quedat curt. 
 
 Finalment  pren la paraula el senyor Alcalde,  José Montilla 
Aguilera, per assenyalar que es tracta d'un  pressupost  amb un creixement 
moderat i per tant equilibrat,  a on creixen les despeses de personal com 
conseqüència de  la integració  dels  treballadors en el règim  general  de  la 
seguritat  social, a on, gràcies a tot el que s'ha  fet  en anys anteriors, es pot 
mantenir un nivell inversor  d'acord amb les previsions marcades a l'inici del 
mandat.  
 
 Així mateix, el senyor Alcalde assenyala que hi  ha programes  de 
serveis socials en aquest pressupost  amb  un creixement important. De fet 
aquesta partida creix un 20% i no  tot és destinat a la realització  d'estudis,  
incrementant-se així mateix les partides de cultura i les  partides de 
contractes de serveis, perquè si es van urbanitzant nous carrers  és  evident 
que s'han  d'ampliar  els  contractes. D'altra banda el senyor Alcalde 
assenyala que l'any 1994 no va  ser  la primera vegada que en aquest 
Ajuntament  es  va incloure  una  partida per a la  cooperació  internacional, 
perquè existeixen precedents de les ajudes a Nicaragua.  En tot  cas,  el marge 
de maniobra és molt poc i per  això  es discuteixen  aquestes quantitats tan 
petites, a  pesar  que l'Ajuntament fa un esforç per arribar al 0,51% dels 
ingressos per a destinar a aquesta finalitat, això sense  comptar aportacions 



que es fan de personal i de material per destinar  a  aquests temes i que no es  
computen.   
 
 Finalment el senyor Alcalde assenyala que la partida  de  
subvencions de capital destinada a entitats  per  a infrastructures, a què ha 
fet referència la senyora Yolanda Piedra també existeix, informant que també 
l'Ajuntament  fa inversions a través de les societats municipals i resaltant que 
encara que no estigui previst en el pressupost,  perquè no es pot, l'any 1995 
es presentaran projectes als Fons  de cohesió europeus que tenen caràcter 
quatriennal, a on s'estima aconseguir més de 120 milions de pessetes per any  
per a projectes de medi ambient, i on poden entrar la zona  Millàs, la ribera del 
riu, etc. 
 
 Després d'això se sotmet el dictamen, amb  l'esmena presentada  
pel Grup Socialista, a votació, amb el  següent text:               
 
 "L'Alcaldia-Presidència,  d'acord amb allò  previst en  l'article  149, 
de la Llei 39/1988  Reguladora  de  les Hisendes  Locals  i l'article 18 del Real  
Decret  500/1990 eleva al Ple de l'Ajuntament, la següent proposta d' 
 

A C O R D 
 
 Primer.-  Aprovació  inicial,  de  comformitat  amb l'establert  en  
l'article   112 de la Llei  7/1985,  de  2 d'abril i en l'article 149.5  de la Llei 
39/1988 de la Llei Reguladora d'Hisendes Locals,y del Pressupost General per 
a l'exercici   de   1995,  integrat  pels   Pressupostos   de l'Ajuntament,   de  
l'Institut  Municipal  d'Educació,   de l'Institut  Municipal d'Esports, del 
Patronat Municipal  de Radio  Cornellà  i de les Empreses Municipals  amb  
capital íntegrament local; Societat Privada Municipal d'Aparcaments de  
Cornellà  de  Llobregat,  Societat  Anònima  (SOMAPSA), Societat  Promoció 
Económica de Cornellà, Societat  Anònima (PRECSA),  i Societat de 
Desenvolupament Urbà de  Cornellà, Societat   Anònima  (EMDUCSA),  l'Estat   
de   Consolidació general,  el resum dels quals per  capítols  pressupostaris 
són del següent tenor literal: 
 
 
PRESSUPOST DE L'AJUNTAMENT DE CORNELLA DE LLOBREGAT 1995 
 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS. 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I     - Impostos directes...........  2.203.652.342 
Capítol II    - Impostos indirectes.........    140.000.000 



Capítol III   - Taxes i altres ingressos....    582.667.000 
Capítol IV    - Transferències corrents.....  1.553.428.053 
Capítol V     - Ingressos patrimonials......     32.601.000 
 
 
b) Operacions de Capital. 
 
Capitol VI    - Alienació d'inversions.....     137.858.204 
Capítol VII   - Transferències de capital..     133.208.853 
 
c) Operacions financeres. 
 
Capítol VIII  - Actius financers..........            1.000 
Capítol IX    - Passius financers.........      495.975.629 
                                                                  ------------------ 
                    TOTAL GENERAL.........    5.279.392.081 
                    ------------------------------------------------------ 
 
 
B) ESTAT DE DESPESES. 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I   - Despeses de personal.........   1.652.630.901 
Capítol II  - Desp. béns corrents i serv. .   1.496.857.935 
Capítol III - Despeses financeres..........     346.000.000 
Capítol IV  - Transferències corrents......     713.859.559 
 
b) Operacions de Capital. 
 
Capítol VI  - Inversions reals............       639.442.696 
Capítol VII - Transferències de capital....      127.600.000 
 
c) Operacions financeres. 
 
Capítol VIII - Actius financers.............          1.000 
Capítol IX   - Passius financers...........     03.000.000 
                                                                 --------------------                                                
                 TOTAL GENERAL.............. 5.279.392.081 
                 ---------------------------------------------------------- 
 
 
PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'EDUCACIO 1995             
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 



 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III - Taxes i altres ingressos......    48.840.286 
Capítol IV  - Transferències corrents.......   219.870.180 
Capítol V   - Ingressos patrimonials........     1.000.000 
 
                    TOTAL GENERAL..........    269.710.466 
                    ----------------------------------------------------- 
 
 
B) ESTAT DE DESPESES. 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I  - Despeses de personal.........     177.650.620 
Capítol II - Desp.en béns corrents i serv.      63.752.912 
Capítol IV - Transferències corrents......      22.952.934 
 
 
b) Operacions de Capital. 
 
Capítol VI - Inversions reals.............       5.354.000 
                                                                   ------------------ 
                  TOTAL GENERAL...........     269.710.466 
                  -------------------------------------------------------- 
 
 
PRESSUPOST DE L'INSTITUT MUNICIPAL D'ESPORTS 1995. 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS. 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III    - Taxes i altres ingressos.....    52.653.000 
Capítol IV     - Transferències corrents......   163.117.965 
Capítol V      - Ingressos patrimonials.......     1.300.000 
 
b) Operacions de Capital. 
 
Capítol VII    - Transferències de capital ...     6.800.000    
                                                                   ------------------ 
                      TOTAL GENERAL..........    223.870.965 
                      ------------------------------------------------------ 
 



 
B) ESTAT DE DESPESES. 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I      - Despeses de personal.......      81.350.965 
Capítol II     - Desp.en béns corr.i serv...     111.020.000 
Capítol IV     - Transferències corrents....      24.700.000 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI     - Inversions reals ...........      6.800.000 
                                               ---------------- 
       TOTAL  GENERAL .......................    223.870.965 
       ---------------------------------------------------------------- 
 
 
PRESSUPOST DEL PATRONAT MUNICIPAL DE RADIO CORNELLA 
1.995 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III      - Taxes i altres ingressos...    10.724.322 
Capítol IV       - Transferències corrents....    18.754.147 
 
 
Capítol V        - Ingressos patrimonials.....       175.000 
                                                --------------- 
                     TOTAL GENERAL............    29.653.469 
                     ---------------------------------------------------- 
 
 
B) ESTAT DE DESPESES. 
 
a) Capítol I     - Despeses de personal.......    12.222.815 
b) Capítol II    - Desp.en béns corr.i serv...    14.200.000 
                                                  ---------------- 
                     TOTAL GENERAL...........     29.653.469 
                     ---------------------------------------------------- 
 
 
PRESSUPOST DE LA SOCIETAT PRIVADA MUNICIPAL D'APARCAMENTS 
DE CORNELLA DE LLOBREGAT, SOCIETAT ANONIMA 1995 



 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III - Taxes i altres ingressos ......    14.080.000 
Capítol V   - Ingressos patrimonials.........   684.670.060 
                                                ------------------ 
                   TOTAL GENERAL............    698.750.060 
                   ------------------------------------------------------ 
 
 
B) ESTAT DE DESPESES 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I   - Despeses de personal.........     38.850.000 
Capítol II  - Desp.en béns corr. i serv....    487.200.083 
Capítol III - Despeses financeres..........     10.000.000 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI  - Inversions reals ...........       8.000.000 
                                                --------------- 
                  TOTAL GENERAL...........     544.050.083 
                   ------------------------------------------------------ 
 
 
PRESSUPOST DE LA SOCIETAT PROMOCIO ECONOMICA DE CORNELLA, 
SOCIETAT ANONIMA, 1995 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III    - Taxes i altres ingressos....    313.500.000 
Capítol IV     - Transferències corrents.....    246.500.000 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VII    - Transferències de capital...     20.000.000 
                                              ----------------- 
             TOTAL GENERAL ..................    580.000.000 
             ----------------------------------------------------------- 



 
 
B) ESTAT DE DESPESES 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I      - Despeses de personal.......     168.100.000 
Capítol II     - Desp.en béns corr.i serv...     321.400.000 
Capítol III    - Despeses financeres........      28.000.000 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI     - Inversions reals..........       22.000.000 
                                               ------------------ 
                   TOTAL GENERAL...........      539.500.000 
                   ------------------------------------------------------ 
 
 
PRESSUPOST DE LA SOCIETAT DE DESENVOLUPAMENT URBANISTIC 
DE CORNELLA (EMDUCSA) 1995  
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol III   - Taxes i altres ingressos.....     2.000.000 
Capítol V     - Ingressos patrimonials....... 2.344.489.238 
                                             ------------------ 
                  TOTAL GENERAL............  2.346.489.238 
                  ------------------------------------------------------- 
B) ESTAT DE DESPESES 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I   - Despeses de personal.......      98.700.000 
Capítol II  - Desp.en béns corr.i serv...   2.054.355.456 
Capítol III - Despeses financeres........      89.295.990 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI - Inversions reals..........       20.000.000 
                                             ------------------ 
                   TOTAL GENERAL.......    2.262.351.446 
                   ------------------------------------------------------ 
 



 
ESTAT DE CONSOLIDACIO 1995 
 
A) ESTAT D'INGRESSOS 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I   - Impostos directes..............  2.156.702.342 
Capítol II  - Impostos indirectes............    140.000.000 
Capítol III - Taxes i altres ingressos.......  1.024.464.608 
Capítol IV  - Transferències corrents........ 1.848.989.396 
Capítol V   - Ingressos patrimonials.........  3.064.235.298 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI   - Alienació d'inv.  reals.......    137.858.204 
Capítol VII  - Transferències de capital.....     20.000.000 
 
c) Operacions financeres. 
 
Capítol VIII - Actius financers ............           1.000 
Capítol IX  - Passius financers.............     495.975.629 
                                                ------------------ 
               TOTAL GENERAL................   8.898.226.477 
               --------------------------------------------------------- 
 
B) ESTAT DE DESPESES 
 
a) Operacions corrents. 
 
Capítol I   - Despeses de personal.........    2.229.505.301 
Capítol II  - Desp. en béns corr. i serv...    4.388.627.533 
Capítol III - Despeses financeres..........      473.295.990 
Capítol IV  - Transferències corrents......      408.831.544 
 
b) Operacions de capital. 
 
Capítol VI  - Inversions reals.............      701.596.686 
Capítol VII - Transferències de capital....      100.800.000 
 
c) Operacions financeres. 
 
Capítol VIII - Actius financers .........             1.000 
Capítol IX - Passius financers...........       303.000.000 
                                           -------------------- 



                 TOTAL GENERAL...........     8.605.658.054 
                 -------------------------------------------------------- 
 
 Segon.- Aprovar les Bases d'Execució del Pressupost General per a 
1995. 
 
 Tercer.- Aprovar la relació de llocs de treball que integren  la 
plantilla orgànica de l'Ajuntament i els  seus organismes   autònoms   
administratius   amb   les    seves retribucions. 
 
 Quart.- Exposar al públic i donar al present  acord la  publicitat  
establerta  en l'article  150  de  la  Llei 39/1988 Reguladora d'Hisendes Locals. 
 
 Cinquè.-   El  present  acord  s'entendrà   aprovat definitivament, si 
durant el termini d'exposició al  públic no  es presenten reclamacions i si 
transcorreix el  termini reglamentari  sense  cap  requeriment  per  
l'Administració Pública  competent,  de  comformitat  amb  l'establert   en 
l'article 65 de la Llei 7/85." 
 
 
 Feta la votació queda aprovat per majoria absoluta, amb el vot en 
contra dels regidors de CiU, senyora  Iolanda Piedra  i  Mañes, senyor Antoni 
Recort i  García  i  senyor Ramón Blanco Lorenzo, i amb l'abstenció dels 
regidors d'IC, senyor  Frederic  Prieto i Caballé, senyora  Adelina  Cobos 
Caballero,  senyor Josep Carles Vallejo Calderón i  senyora Ana  Rosa  
Sevillano Palma, i del  Partit  Popular,  senyor Amador Rosas Outes. 
 
 
 
 

PROPOSTES DE LA COMISSIO INFORMATIVA 
D'URBANISME, OBRES, MANTENIMENT I SERVEIS 

 
 
 14.-  Aprovació de la Modificació del  Projecte  de Compensació 
del Camp de l'Empedrat. 
 
 Es  llegeix el dictamen de la Comissió  Informativa d'Urbanisme, 
Obres, Manteniment i Serveis, que  textualment diu: 
 
 
 "Vista  la modificació del Projecte de  Compensació del Polígon Unic 
del Pla Parcial del Sector Camp de l'Empedrat  presentada  pel senyor José  
Antonio  Marín  Sánchez, President de la Junta de Compensació de l'esmentat 
Polígon, juntament  amb el certificat de la Secretària de la  Junta, acreditatiu 



de l'acord d'aprovació de la present  modificació, així com de les ratificacions 
dels restants  propietaris de finques la situació urbanística de les quals resulta 
alterada per les noves determinacions i que no varen assistir a l'Assemblea. 
 
 Atesos  els  informes  favorables  emesos  pel  Cap  d'Area, el qual 
posa de manifest que la present modificació es una conseqüència de la 
modificació del Pla Parcial  Camp de l'Empedrat al ser necessària l'adaptació 
del Projecte de Compensació  a  la nova zonificació i localització  de  les 
parcel.les  resultants i per  l'Assessor Jurídic obrants  a l'expedient. 
 
 Vistos  els articles 64 del Decret Legislatiu  190, de  12  de julio, pel 
qual s'aprovà la refosa  dels  textos  vigents  a  Catalunya  en  matèria  
urbanística,   174   del  Reglament de Gestió Urbanística i a l'ampara de 
l'establert als articles 50.2.c i 112.3.k de la Llei 8/1987,  Municipal i  de  
Règim  Local i de Règim Local de  Catalunya,  de  15  d'abril;   la  Comissió  
Informativa   d'Urbanisme,   Obres,  Manteniment i Serveis proposa a 
l'Ajuntament Ple  l'adopció dels següents  
 

A C O R D S 
 
 Primer.- Aprovar definitivament la modificació  del Projecte  de 
Compensació del Polígon Unic del  Pla  Parcial del  Sector Camp de 
l'Empedrat, presentat pel  senyor  José Antonio Marín Sánchez, en qualitat de 
President de la Junta de  Compensació del Polígon esmentat. 
 
 Segon.- Ordenar la notificació de l'anterior  Acord  a la Junta de 
Compensació i individualment als  propietaris afectats  i  la seva publicació al 
Butlletí Oficial  de  la Província. 
 
 Tercer.-  Trametre  el Projecte juntament  amb  una còpia de 
l'expedient administratiu a la Comissió d'Urbanisme de Barcelona."     
 
 
 Després  d'una  breu explicació del  contingut  del punt feta pel 
President-Delegat de la Comissió  Informativa de l'Area d'Urbanisme, Obres, 
Manteniment i Serveis, senyor Antonio  Martínez Flor, se sotmet a votació el 
dictamen,  i és aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
         
 
 
 15.- Precs i preguntes. 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal  d'IC,  
senyor  Frederic Prieto  i  Caballé,  per llegir,  en relació amb les 



manifestacions realitzades  per l'Equip de Govern en la discussió del 
pressupost, segons el document  de  què disposa, en què conceptes  
s'augmenta  el pressupost de serveis socials, motiu pel qual no comparteixen  
aquest  model,  perquè encara que  es  treballarà  més còmode amb aquestes 
previsions, la gent continuarà  morint-se  de  fam. Contesta sobre això  la  
Regidora-Delegada  de Sanitat  i Serveis Socials, senyora Judith Ibàñez Vives,  
a què corresponen cada un dels treballs tècnics previstos  en el pressupost a 
què ha fet referència el senyor Prieto,  ja que  el pressupost no és 
excessivament expressiu,  assenyalant tot seguit, que la partida de reparació 
de  maquinària es   refereix   al  manteniment  de  les   55   telealarmes 
instal.lades a la gent gran. 
 
 Finalment la senyora Ibàñez assenyala que per  tant no  es  tracta 
d'estudis sinó de gestió, recordant  que  en relació  amb la problemàtica de la 
dona existeixen a més  a més altres partides. 
 
 Seguidament  pren la paraula la Portaveu  del  Grup Municipal  de  
CiU,  senyora Iolanda Piedra  i  Mañes,  per sol.licitar que no es fumi durant la 
celebració dels plens, ja que quan són llargs, no es pot respirar. 
 
 Finalment  intervé el Portaveu del  Grup  Municipal del  PP, senyor 
Amador Rosas Outes, per manifestar  que  fa temps que vol recordar que quan 
s'organitza un acte amb  la col.laboració  de  l'Ajuntament,  al  seu  parer,  
s'hauria d'invitar  als  portaveus  dels  diferents  Grups  Polítics Municipals,  
contestant  sobre això el senyor  Alcalde  que evidentment està d'acord, i que 
sol.licitarà als  diferents departaments que dipositin una invitació en les 
bústies. 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la  sessió  a  
indicació  de  la  Presidència,  quan  són   les vin-i-dos     hores,     signant    la     
present     acta l'Alcalde-President,   juntament  amb  mi,  la   Secretària 
General, que ho certifico. 


